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Jegyzőkönyv 
 

Készült Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
2022. december 14-én 17.00 órakor 

a Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal Üléstermében (2490 Pusztaszabolcs, Velencei út 2.) 
megtartott nyílt üléséről 

 
Jelen voltak: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 Dr. Egyed Péter alpolgármester 
 Báldy Katalin, Erdélyi Gergő Ferenc, Pupp József, Sztupa Gergely, Sztupa József, 

Tüke László - képviselők 

Meghívottak: Vezér Ákos jegyző 
 Wasserné Ősi Márta Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal gazdasági 

vezetője 
 Miklósi Péter Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal igazgatási 

osztályvezetője 
 Csiki Andrea Pusztaszabolcsi Városi Óvoda és Bölcsőde 

intézményvezetője 
 Tóth Krisztina Könyvtár és Művelődési Ház megbízott igazgatója 
 Bodó Beáta településtervező Fehér Vártervező Kft. 
 Novák Barnabásné népszámlálási koordinátor 
 Horváth Éva jegyzőkönyvvezető 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, mivel 
a 9 fő megválasztott képviselőből 7 fő megjelent. Elmondta, Kátai György képviselő jelezte, hogy nem tud 
részt venni a mai ülésen. Megállapította, hogy 17.02 órakor megérkezett Tüke László képviselő, így a 
jelenlévő képviselők száma 8 főre emelkedett. Javasolta a meghívóban szereplő napirend-tervezet 
elfogadását azzal a módosítással, hogy 21. napirendi pontként tárgyalják a „Javaslat a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére és elszállítására kötendő szerződésre” című előterjesztést, 
amely a mai ülésen került kiosztásra. Szavazásra bocsátotta javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
228/2022. (XII. 14.) határozata 
A mai nyílt ülés napirendjének meghatározásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete mai nyílt ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
határozza meg: 
 
Napirend előtt: 
- Tájékoztató a két ülés közti eseményekről, intézkedésekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
- Kérdések, interpellációk 
 
Napirend 1. pontja 

Javaslat Pusztaszabolcs Város településfejlesztési koncepció, településszerkezeti terv, helyi 
építési szabályzat és szabályozási terv (településrendezési eszközök) felülvizsgálatának 
jóváhagyásához 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
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Napirend 2. pontja 
Javaslat a II. számú felnőtt háziorvosi körzet pénzügyi támogatás elszámolásának 
elfogadására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 3. pontja 

Javaslat az önkormányzat 2023. évi belső ellenőrzési munkatervére 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

Napirend 4. pontja 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat gazdálkodásának 2022. háromnegyed éves helyzete 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 5. pontja 

Beszámoló a 2022. évi országos népszámlálás pusztaszabolcsi végrehajtásáról 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

Napirend 6. pontja 
Csatlakozás „A legszebb konyhakertek” 2023. évi programjához 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 7. pontja 

Javaslat víz- és szennyvíz 2022-2036. évekre vonatkozó gördülő fejlesztési tervek 
módosításának jóváhagyására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 8. pontja 

A fejlesztési célhitel törlesztő részleteinek átütemezése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 9. pontja 
Javaslat bérbeadott lakás bérleti szerződésének módosítására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 10. pontja 

Az önkormányzat és intézményei bérmegtakarítása 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

Napirend 11. pontja 
A 2023. évi gázenergia kiadás 2022. évi megelőlegezése 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 12. pontja 

Az előző önkormányzati ciklus várost eladósító hitelfelvétele miatti rendkívüli települési 
támogatás elutasításáról 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 13. pontja 

Javaslat a Művelődési Ház bérbeadására 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 14. pontja 
Javaslat közvilágítás időtartamának és mértékének változatlanul hagyására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 15. pontja 

Tájékoztatás az önkormányzat könyvtári és közművelődési feladatai támogatásának 
ellenőrzéséről 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 16. pontja 

Javaslat szervezeti és működési szabályzat módosítására 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

Napirend 17. pontja 
Iskolai felvételi körzethatárok véleményezése 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
Napirend 18. pontja 

Munkahelyi étkeztetés megszervezése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
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Napirend 19. pontja 
A bölcsőde építés műszaki ellenőrzésére beérkezett árajánlatok elbírálása 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 20. pontja 

Javaslat közbeszerzési szakértő kiválasztására bölcsőde építéshez 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 21. pontja 
Javaslat a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére és elszállítására 
kötendő szerződésre 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend előtt: 
 
Tájékoztató a két ülés közti eseményekről, intézkedésekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a hónap elején egy 1,5 éves problémával kapcsolatos sikeres 
tárgyalása volt az E-onnal az elektromos áram időszaki kimaradásai miatt. Több száz lakos jelezte 
felháborodottan – főleg az újvárosi részről – a sokszor előforduló áramkimaradásokat. Az elmúlt évben, 
hónapokba több ízben jelezte a problémát az területgazdának, Májer Jánosnak. Mivel előrehaladás nem volt 
az ügyben, ezért jelezte a területgazdának, hogy petíciót fog indítani a megoldás érdekében. A petíciót több 
mint 900 háztartás írta alá két hónap alatt. A dunaújvárosi területfőnökséget kihagyva levelet írt Kincses 
Endre üzemigazgatónak, aki ezután személyesen felkereste és átvette a petíciót, így személyesen 
ismertethette vele a problémát. Az üzemigazgató tovább küldte a petíciót a vezetőjének. Megígérte azt is, 
hogy az elkövetkezendő napokban utánajár a dolgoknak. Az ígéretéhez híven megírta, hogy milyen 
intézkedéseket hozott, mit tapasztalt és meginvitálta a dunaújvárosi telephelyre, ahol folytatták a 
tárgyalásokat. Ott már jelent volt Májer János területgazda és Pálvölgyi Brigitta, aki a közterületi lámpákért 
felelős. Bemutatták azt a rendszert, ahol szemmel tarthatják az egész város hálózatát. Tájékoztatták arról, 
hogy a petíció leadása után drónnal járták be a területet, de már előtte is bejárták a területet gyalog és 
autóval is, de nem igazán találták meg a problémát. Megerősítették, hogy tényleg probléma, ha sok madár 
ül a villanyvezetéken, mert ez okozhat áramkimaradásokat. A gallyazást előre hozzák és ígérete szerint, 
távtartókat fognak feltenni nagyon sok helyre a problémás utcaszakaszokra és a Rövid utcai trafót is 
átvizsgálják újra és kicserélik ott a rendszert. Kérte tőle, hogy mindezt írásban is megkapja, hogy a lakókat 
tájékoztatni tudja a megtett intézkedésekről. Ez a levél néhány nap múlva megérkezett és felkerült minden 
városi oldalra és ahogy ígérte, polgármesteri körlevél formájában minden ingatlanhoz eljuttatták. A 
városban él egy fiatalember, aki minden áramkimaradásról tájékoztatta, de a levél után már nem küldött 
üzenetet és a Facebookon sem látott ezzel kapcsolatban posztot, illetve telefonon sem keresték meg emiatt. 
Ezért feltételezi, hogy megszűntek ezek a problémák. A gallyazást valóban előre hozták, illetve a 
távtartókat is felhelyezték pár utcában. Több utcából jelezték, hogy nem volt közvilágítás az elmúlt 
napokban. Ezt is bejelentette, de mivel nagy esőzések voltak, ezért a karbantartás is csúszott. A polgárőrök 
és a körzeti megbízottak jelezték, hogy a világítás már rendben van. 
Székesfehérváron volt az állami főépítésznél településrendezési eszközökkel kapcsolatos véleményezési 
ülésen, amelyről bővebben fognak beszélni a napirendi pontnál. Köszöntötte Bodó Beáta településtervező 
mérnököt. 
A héten a konyha felújítási projekt lezárult. Büszkén mondhatják, hogy ez már a sokadik projekt, amit 
sikeresen lezártak az elmúlt három évben. A vasútfejlesztéssel kapcsolatban nagy siker az, hogy a vasúti 
átjárót átépíttették és az általuk tönkretett utakat kijavították. A megmentett zöld város projektet is átadták 
az idei évben, ami nagyon jó közösségi térként szolgál. Az egészségház projektet is sikerült rendbe tenni, 
az idén már egy nagyon szép helyen dolgozhatnak a védőnők. Nagy siker és az önkormányzatnak nem 
kellett fizetni érte, a glóbusz 117 millió forintos felújítása. Ezt még sokszor elmondja, mert akkor csak 
meghallják az emberek. Felújítottak szolgálati lakásokat is. Sok kritikát kapnak azért, mert nem 
aszfaltoznak, hanem murváznak. A napokban egy régi előterjesztés került a kezébe, amely szerint egy cég 
6 millió forintért murvázott. Most ezt a feladatot megoldják öt közmunkással. A városnak sokat spórolnak 
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azzal a mentalitással, hogy meg tudják oldani ezeket a munkákat és nem kell 6 millió forintot egy cégnek 
kifizetni. 
A konyha felújításra BM pályázaton 95 millió forintot nyertek, az önkormányzat ehhez kb. 50 millió 
forintot tett hozzá az eszközök megvásárlásával együtt. Viszont azzal, hogy felújították ezt a konyhát, nem 
kell attól félniük, hogy bezárja az ÁNTSZ és ezáltal nem tudják biztosítani a közétkeztetést. A konyha 
átadó ünnepsége pénteken 9.30 órakor lesz, a meghívókat elküldte, reméli, hogy sokan részt vesznek az 
eseményen. Ma volt az utolsó műszaki bejárás, folynak a takarítási munkálatok. A konyhán végig olyan 
csúszásmentes felületet alakítottak ki, amelyet csak géppel tudnak tisztántartani, ami 180 ezer forintba fog 
kerülni. A hónap közepén megtörtént a műszaki átadás-átvétel, a hiányosságokat, pótlásokat a kivitelező 
befejezte. A szellőző rendszer egyik része a héten érkezett meg és befejezték a rendszer kiépítését is. A 
konyhatechnológiai berendezések három ütemben érkeztek meg az elmúlt 1,5-2 hétben. A sütő kivételével 
minden berendezés a helyén van és üzemképes. A konyhával kapcsolatban nagy probléma, hogy szakács 
hiány van, ezért hirdetik az álláshelyet. Két fiatalembert hallgattak meg tegnap, de olyan bérigényük van, 
amit nem tudtak megadni. Az egyik fiatalember jelezte, hogy nem is tudná vállalni, mert külföldre megy. 
Várják a szakácsok jelentkezését. A konyhát Latorcai Csaba államtitkárral adják át, mindenkit szeretettel 
várnak. 
A zöld város TOP-pályázatot az Államkincstár dolgozza fel nagyon alaposan, van, hogy naponta 3-4 
dokumentumot kell megküldeni részükre. Most már az anyag át fog kerülni az irányítóhatósághoz, aminek 
várják a reakcióját. A zöld város miatt a közbeszerzési tanácsadóval napi szinten kellett egyeztetni. Az 
irányítóhatóságtól is kaptak dokumentumokat azokról a TOP pályázatokról, amiket 24 órán belül kivettek 
a tájékoztatásból és ami miatt a Válasz Online-ban egy interjút adott. Összeférhetetlenségi nyilatkozatokat 
kellett beküldeni, ami azt jelenti, hogy az irányítóhatóság foglalkozik a pályázatokkal. Ez azt is jelentheti, 
hogy nem történt ezeknél a pályázatoknál elbírálás más pályázóknál sem, ezért nem érti az akkoriban 
megjelent támogatási összegeket. 
Az idén nem szerette volna elszállíttatni a zöld hulladékot, aminek két oka is van. Az egyik oka, hogy 
nagyon sokba kerül. A másik ok pedig az, hogy a településen nagyrészt kertes házak vannak, ahol rá kellene 
térni a komposztálásra és a lehulló leveleket komposztálni, nem pedig zsákba gyűjteni és 1-1,5 millió 
forintért elszállíttatni. Többen érdeklődtek a lakók közül, de továbbra is kitartott a korábbi véleménye 
mellett. Azonban akkora volt az igény a zöld hulladék elszállítására, hogy úgy gondolta, rendben, adjanak 
még időt arra, hogy a lakosok komposztálásra átálljanak. Fontosnak tartotta elmondani, hogy az égetés már 
hosszú hónapok óta nem polgármesteri hatáskör. Hatályba lépett a törvény, vagyis olyan nincs, hogy 
Iváncsán, Besnyőn lehet, mert égetni az ország területén tilos. Az égetést betiltották, de sem az 
önkormányzat, sem a lakosság nem kapott segítséget arra vonatkozóan, hogy mit csináljon a 
zöldhulladékkal. Szerinte a gallyazásnál a gallyak eltávolításában az önkormányzatnak minden tavasszal 
segíteni kell az itt élőknek, viszont a falevelek komposztálására rá kell szoktatni a lakókat. Az idén tárgyalt 
Bencsik Istvánnal a Dunanett igazgatójával és egy nagyon kedvezményes megoldást találtak ki, ami a 
legolcsóbb volt. Összehordták a zöldhulladékot egy helyre, a gyakorlópálya szélére, ahonnan a Dunanett 
két gépjárművel elszállította egy nap alatt. Örömmel tapasztalták, hogy sokkal kevesebb volt, mint 
korábban, ami már egy pozitív előremutatás. 
Az Árok utcában november 19-én volt egy robbanás, amelyről rögtön tájékoztatást kapott a 
katasztrófavédelemtől, Hambalgó Lászlótól, a polgárőrség vezetőjétől és Varga Csabától az Önkéntes 
Tűzoltó Egyesület vezetőjétől. Egy gázpalack robbant fel, ami következtében egy fiatalember kétfejét 
csuklóból amputálni kellett. November 21-én többen megkeresték az Árok utcából és kérték a segítségét, 
mert szerintük a fiatalember lőszereket, háborús bombákat, kézigránátokat gyűjtött és ott a területen még 
vannak ilyenek. Megkereste a katasztrófavédelmet, a rendőrséget. A rendőrség rögtön kiküldött két járőrt, 
akik átvizsgálták a területet, onnantól kezdve két napig ott volt a katasztrófavédelem és a nyomozóhatóság, 
akik további veszélyes tárgyakat találtak. Nagyon jó, hogy lakók megkeresték, mert nagyon nagy tragédia 
lehetett volna. Voltak olyan lőszerek, amiket nem tudtak elszállítani, így a helyszínen kellett felrobbantani. 
Most már tiszta a terület, mindenki megnyugodhat. 
Radetzky Jenő, a Fejér Megyei Kereskedelmi és Iparkamara elnökének meghívására részt vett az 
iparkamara mesteravató ünnepségén Mátyás Juliannával, a középiskola igazgatójával. Ez az esemény jó 
alkalom volt arra, hogy beszélgethetett a hivatalvezetőkkel, a szakképzési centrumok igazgatóival. 
Dunaújvárosban volt a helyi védelmi bizottság ülésén a járási hivatal épületében, ahol arról adtak 
tájékoztatást, hogy milyen tél várható, hogyan készüljenek fel, ha nagyon nagy hó esik le. Elmondták azt 
is, mely településeken kötelező téli melegedőt kialakítani. Pusztaszabolcs nem köteles kialakítani téli 
melegedőt, megfelelő helyiségük sincs erre. Az elmúlt években a családsegítő vezetőjével mindig felvették 
a kapcsolatot a városban élő hajléktalanokkal. Amikor Covid-járvány volt, akkor az önkormányzat magára 
vállalta a teszt kifizetését, illetve, hogy három hónapra fizetik a hajléktalan szálló díját is, de sajnálatos 
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módon egyik hajléktalan sem élt ezzel a lehetőséggel, pedig nagyon nehéz volt helyet találni. Most két 
hajléktalanról tudnak a városban, akiket tájékoztattak arról, hogy hova lehet menni. Viszont felháborító, 
hogy az egyik hajléktalan mennyire agresszív és hogyan terrorizálja a városban élőket. Ezzel kapcsolatban 
nagyon sok panasz érkezik és a rendőröknek is sok munkát ad. 
A Zrínyi utcai erdőben megtörtént a 25 db kiszáradt akácfa kivágása. Akik dolgoztak ott, azok tudják, hogy 
mekkora feladat azt a területet kitakarítani. Most ott tartanak, hogy csak le kell darálni az erdő szélére 
kihordott gallyakat. Ma az Adonyi út 51. szám alatti területet tették rendbe a városszépítők. Az ágdaráló 
gépért nagyon kedvezményesen óránként 10 ezer forintot kell fizetni. Most Velence kölcsönadta a gépet és 
csak a benzint kell kifizetni, ami most nagy segítség. 
Bemutatkozó beszélgetésen kereste fel az új dunaújvárosi megbízott rendőrkapitány Törköly László 
alezredes. Beszéltek arról, hogy nagyon kevés a rendőr és az ipari park sok további munkát ad és a 
határmenti munkák miatt nagyon leterheltek a körzeti megbízottak és erejükön felül teljesítenek. A 
polgárőrök munkájára még nagyobb szükség lesz, mivel értesülése szerint, a gyár próbaüzem módban 
júliusban beindul. 
A Polgármesteri Hivatalnál kihelyezték a Mikulás postaládáját, ami már egy nagyon szép tradíciónak 
számat. Több mint 400 gyermek küldte el a rajzát, üzenetét a Mikulásnak. Tóth Balázs hintóját szállította 
a Mikulást, aki 6-7 helyen találkozott a gyerekekkel és 350 csomagot osztott ki közöttük. Az utolsó állomás 
a zöld városban volt, ahol egy Mikulás házat alakítottak ki. 
Az Auchan és a Vöröskereszt szervezésében az Auchanban adománygyűjtő akción vett részt Sztupa József 
és Kátai György képviselőkkel, valamint hivatali munkatársakkal. Az összegyűjtött adományokat a 
családsegítő szolgálat kapta meg és pusztaszabolcsi rászoruló családoknak fogják szétosztani. Farkas 
Tímea intézményvezető nagyon szép Mikulás ünnepséget szervezett 40-50 rászoruló gyermeknek a 
családsegítő szolgálat Adonyi úti épületében. A kiosztott édességeket pályázat útján nyerte. 
A Nyugdíjas Egyesület karácsonyi vacsoráján vett részt, ahol minden tagnak egy kis ajándékot adott át és 
megköszönte egész éves közösségi munkájukat. 
Ugyanezen a napon részt vett a Sebes Folyó Alapítvány vacsoráján is, ahova olyan embereket hívtak, akik 
valamilyen módon részt vállalnak a város építésében, pl. postások, óvónők, tanítók. 
A hónap közepén Gábor Attila, a Sport Club új vezetője kereste meg és bejelentette, hogy feljelentést fog 
tenni ismeretlen tettes ellen, mert a könyvelőiroda felhívta a figyelmét, hogy a kasszából 7 millió forint 
hiányzik. A feljelentés megtörtént. 
Részt vett a Napraforgó Klub által szervezett Kék-sétán. Mindig szomorúan tapasztalja, hogy milyen 
kevesen vesznek részt ezeken az eseményeken, pedig most már egyre több helyen hirdetik. Megköszönte a 
munkájukat. Szerveztek egy képkiállítást, melyen olyan embereket ábrázolt, akik betegek voltak, majd 
meggyógyultak és feltüntették azt is, hogy milyen betegségben szenvedtek és mi az üzenetük. Három 
pusztaszabolcsi is vállalta a részvételt, akik feladatokat vállalnak a város szépítésében. 
A Sport Club nagyon jó hangulatú bált rendezett, Sok sikert kívánt a jelenlegi vezetésnek, akik sokban 
járulnak hozzá ahhoz, hogy újra felépítsék az egyesületet. Tudomása szerint, a bál megrendezéséből 400 
ezer forint bevétel származott, amit megfeleztek az öreg fiúk csapatával, akik nélkül most nem lehetne mire 
építeni az U-19 csapatot. 
Ugyanezen a napon zajlott a Négy Évszak Maraton, aminek szervezetésében Sztupa József képviselő 
aktívan vett részt. 
Nagyon színvonalas könyvbemutatón, irodalmi esten vett részt. Büszkén mondta, hogy nővére, 
Zsuffa Tünde országosan elismert, pusztaszabolcsi író új könyve megjelent. Ezt a könyvet mutatták be, 
amiből valószínűleg musical fog készülni. Hozzátette, a Paprika rummal című első könyvéből készült 
hangjátékot a Kossuth Rádió két héten keresztül adta le, a mi szintén egy nagy büszkeség ennek a városnak. 
A könyvbemutatón jelen volt Tóth Gabi, Szikora Róbert és Buck Tibor. 
Egy kényes témában levelet írt Spányi Antal megyei püspök úrnak, hogy ne a kibic által írt valótlanságokat 
ismerjék meg az emberek. A közterületi kamerákkal foglalkozó cég jelezte, hogy a városban hét kamera 
nem működik. Ezek a kamerák a város biztonságát szolgálják, de nem működnek, mert kihúzták a templom 
épületében az áramforrását. Arról tájékoztatta a karbantartó cég, hogy felvették a kapcsolatos az atyával, 
nem mehetnek be a templomba, mert állítólagosan 2 évvel ezelőtt rossz áramkörbe kötötték be az átjátszót, 
ami miatt a karácsonyi csillag egész évben világított. Ha a két torony közé volt kifeszítve, ott nyáron 
biztosan nem világított. Az atya azt mondta, hogy 450 ezer forintos számlát generáltak, az önkormányzat 
fizessen ki 250 ezer forintot, plusz havonta 50 ezer forintot, hogy ez az átjátszó ott lehessen. A püspöki 
hivatalba elküldte a dokumentumokat, mely szerint az atya 2013-ben azzal kereste meg az akkori 
polgármestert, ha a játszótéren kamerarendszer fejlesztés, bővítés lesz, akkor szeretné, ha a templomra is 
felkerülne pár kamera, mert nagyon sok a betörés és összefestik a templom oldalát. Ennek fejében, ha az 
önkormányzat felszereli a kamerát, akkor az átjátszót betehetik a templomtoronyba, amit a város lakói 
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építettek. Ez volt az egyezség, ami eddig működött. Spányi Antal püspöknek levelet írt, mert Miklósi Péter 
munkatársa sem tudott megegyezni az atyával, aki számlát nem mutatott be, hanem csak egy indulatos 
követelőzést kaptak válaszként. Szerinte, ez az ügy túlnő a személyes konfliktusokon, amikor a város 
biztonságáról van szó, Tüke Lászlónak most kellene képviselni a város közösségét és legalább azokat a 
választópolgárokat, akik például Tüke László képviselőre szavaztak. Két dolgot kért a püspöktől: az egyik, 
hogy próbálják meg mielőbb bírósági tárgyalás nélkül kihozni az átjátszót onnan, vagy pedig tartsák be azt 
a határozatot, amiről egy képviselő-testület döntött, amit az atya elfogadott. 
Szeretné, ha döntenének az állatvédelmi járőrszolgálat létrehozásának támogatásáról, mert arról a 
képviselő-testületnek a jóváhagyása szükséges, hogy a nevükben használhassák a „Pusztaszabolcsi” jelzőt. 
A város nem csak a családokra, az idősekre és a vagyontárgyaira, a természetvédelem és a 
környezetvédelemre figyel, hanem az állatokra is. Örül annak, hogy ebben a városban igény van az 
állatvédelemre és sokan fognak csatlakozni a járőrszolgálathoz, ami nem egyesületként fog működni, 
hanem összefogásként, nincs hatósági jogköre. Több ízben beszélt a Kispesti Állatvédelmi Járőrszolgálat 
vezetőjével, aki azért működnek egyesületként, hogy el tudjanak fogadni támogatásokat. A pusztaszabolcsi 
járőrszolgálat első ülésén résztvevők egyértelműen kijelentették, hogy pénzzel nem szeretnének 
foglalkozni. A járőrszolgálat vezetőjének Szabó Balázst kérte fel, aki állatvédelemmel kapcsolatban már 
évek óta segíti a munkájukat. Mivel nincs hatósági jogkörük, ezért a Hivatal kérésére tehetnek szemléket, 
mert csak a jegyzőnek van arra jogköre, hogy lépjen, ha állatkínzás történik a településen. A szemléken 
jegyzőkönyvek készülnek. A kispesti szervezet lakossági bejelentésekre is szemlét tart. Kapcsolatot 
tartanak a hatósági állatorvossal, a Hivatallal és az állatorvossal. Pusztaszabolcsról – a fenyegetések 
ellenére – nem engedi elvinni a kutyákat, inkább tulajdonosokat keres nekik. A talált kutyáknak általában 
nincs chip és valamilyen bajuk van, ezért elviszik állatorvoshoz, illetve az önkormányzat költségére chipet 
kapnak, ha találnak nekik gazdát. A Kelemen doktor úr, illetve dr. Rigó Zsuzsanna állatorvosok támogatják 
ezt a munkát, csak alapdíjat kell nekik fizetni. Eddig kb. 10-15 kutyának sikerült gazdát találni. A szolgálat 
rendelkezik chipolvasóval és rendszerhez is hozzáférnek, így felveszik a kapcsolatot a gazdákkal is. A 
bejáráson készült jegyzőkönyvet leadják a Hivatalban és a jegyző dönti el, hogy szükséges-e következő 
lépés. Kispesten ez a szervezet ideiglenes befogadással is foglalkozik, minél többen vannak, annál 
hatékonyabb ez a megfigyelés. Oktatásokat tartanak iskolákban, óvodákban. A Kutyabarát Klub az Agrár 
Zrt-től kapott egy bála szalmát, hogy a gazdák a hidegben abból tegyenek a kutyáknak a kutyaházba, mert 
szükségük van rá. Szavazásra bocsátotta határozati javaslatát, mely szerint a képviselő-testület támogatja 
azt, hogy Pusztaszabolcson – együttműködve a Polgármesteri Hivatallal – a Pusztaszabolcsi Állatvédelmi 
Járőrszolgálat dolgozhasson. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
229/2022. (XII. 14.) határozata 
Pusztaszabolcsi Állatvédelmi Járőrszolgálat működéséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja azt, hogy Pusztaszabolcson 
– együttműködve a Polgármesteri Hivatallal – a Pusztaszabolcsi Állatvédelmi Járőrszolgálat dolgozzon. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Tüke László: Megjegyezte, a plébániának van képviselő-testülete és már korábban is számon kérték rajta, 
hogy ő a világi elnöke és bizonyos dolgokat nem tud elintézni. Nem tudja elintézni, mert a képviselő-
testületben az atyának vétójoga van minden kérdésben. Szerinte a kamerákkal kapcsolatban bizonyos 
részletes kimaradtak a beszámolóból, lehet, hogy azért, mert a polgármester nem tud róla. Hogyan működik 
ez az átjátszó, hogyan kötötték be? Amikor kiépült a csillaghoz egy vezeték, akkor felül elhelyeztek egy 
dobozt és abból leágazik egy alkonykapcsoló és onnan ágazik le a betlehemi csillaghoz még egy vezeték. 
A torony felső részén is lehet áramtalanítani és alul is. Amióta a csillag megvan, azóta így működött. A 
csillag minden adventi időszakban felkerül és csak annyi a dolguk, hogy lent, a torony aljában a kiépített 
konnektorba bedugják a vezeték dugvilláját. Nem az önkormányzatot hibáztatja, hanem azt a céget, amelyik 
kiépítette ezt és beépítette az átjátszó antennát, abszolút felelősnek tartja a kialakult helyzetért, mert amikor 
ezt az átjátszó antennát felhelyezték, akkor megörültek annak, hogy a torony felső részében már van villany, 
amire ők könnyedén rá tudnak csatlakozni, kihúztak egy szigetelt kábelt és arra rákötötték. Alul pedig - egy 
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olyan időszakban, amikor a betlehemi csillagnak nem kellett volna égnie – bedugták a vezetéknek a végét 
a torony aljában, amit a betlehemi csillag miatt építettek ki. Ezért van az, hogy gyakorlatilag elég nyáron 
világított a betlehemi csillag. Nyári időszakban a betlehemi csillag nincs a két torony között, hanem van 
egy mellvéd a torony felső része között, ahova elhelyezik és fóliával letakarják, hogy év közben ne 
amortizálódjon a napfénytől, időjárástól. Ezért nem is láthatta senki, hogy az átjátszó bekötése után 
folyamatosan égett a betlehemi csillag, mert ez a mellvédnél nem látszik. Párhuzamosan működött az 
átjátszó és világított a betlehemi csillag is. Ha a csillag megy hat hetet egy évben, de egyébként most egész 
évben ment, akkor gyakorlatilag nyolc évet amortizálódott ez alatt az idő alatt. Mivel fent volt a toronyba, 
ahova nem járnak fel mindennap, ezért nem is láthatta senki és nem is tudhatták, hogy ez így van. Nem az 
önkormányzatot hibáztatja, nem tudja, hogy mi volt a tárgyalás az atyával. Elfogadja, semmi problémát 
nem lát abban, hogy a polgármester levelet írt a megyés püspöknek. Szerinte is meg kell egyezni 
mihamarabb, hogy ezek a kamerák működjenek, bár nem tudja, most mennyi kamera az, ami kifejezetten 
a templomot védi. Igaz az is, amit a polgármester elmondott, hogy volt egy olyan felvetés, mert 8-9-10 
évvel ezelőtt elég sok rongálás volt. Rendszeresek azok a rongálások, amikor a kolubárium falára 
valamilyen graffitit festenek és rendszeresen betörik az ablakokat, amelyeket elérnek. Emiatt volt az, hogy 
ennek a kamera rendszernek a kiépítése elkezdődött. Nem tudja, hogy most mennyi kamera van a 
templomra irányítva. Ebben a történetben elsősorban ez a cég hibázott és a fő probléma nem csak az, hogy 
maga a betlehemi csillag amortizálódott és valószínűleg azért ment tönkre a csillag része és csak a csóvája 
látszik. Tehát nem csak abban hibáztak, hogy ez a csillag tönkrement, hanem abban is, hogy jelentős 
villanyszámlát hozott össze a plébániának, ami különösen nagy probléma. Nyilvánvaló, hogy a plébánia 
szeretné megkapni ezt a pénzt, ami valahol talán érhető. El tudja fogadni azt, hogy az önkormányzat az a 
fontos, hogy a kamerák működjenek és éppen ezért mihamarabb megegyezésre van szükség a plébánia és 
az önkormányzat között. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Örömét fejezte ki, hogy a képviselő több ízben igazat adott abban, amit 
elmondott, mert a szavai soha meg nem kérdőjelezhetőek, mert hazugságon még soha nem kapták és nem 
is fogják. Úgy látta a nyáron, hogy felállványozták a templomtornyot, akkor valamilyen munkát végeztek, 
miért nem vették észre, hogy fel van kapcsolva a világítás? A problémája az, hogy számlát nem látnak, a 
plébános, paphoz méltatlan, rosszindulatú stílusban viselkedik, amit nem tud megszokni, viselkedjen, 
ahogy ő is tud disztingválni polgármesterként. A képviselő úr valahol leírta, hogy a toronyban a 
munkálatokat elvégezték, akkor közben hogyan nem vették észre, hogy fel van kapcsolva a csillag? Miért 
nem vették észre, hogy a csillag dugvillája be van dugva a konnektorba? A megoldás érdekében szerették 
volna látni a számlát, hogy mennyit fizessenek ki, de nem kaptak számlát. Az önkormányzat vétett, mert 
ha az önkormányzat leszerződik egy céggel, az már a polgármester harca lesz, hogy a cégtől hogyan szerzi 
meg ezt a pénzt. Egyetértett azzal, hogy a cég vétett és ha ez igaz, akkor őket kell ezzel a problémával 
szembesíteni, mert a cég hibájából keletkezett kárt nem fogja kifizetni a város kasszájából. 
 
Dr. Egyed Péter: A történetet hallgatva felmerült benne is, hogy ha be volt dugva a konnektorba a csillag 
vezetéke, miért nem húzták ki? Hol van az a dugalj és ki ellenőrzi? 
 
Tüke László: Felajánlotta a képviselőknek, hogy nézzék meg, hol van és azt is megmutatja, hogy az átjátszót 
hol kötötték rá. 
 
Dr. Egyed Péter: Szerinte ezt ellenőrizni kellett volna valakinek. Véleménye szerint, nem az önkormányzat 
felel ezért és azt sem érti, hogy a cég miért felelne ezért, mert ott volt egy vezeték és rákötött. Ha normális 
a kommunikáció, akkor az ott lévőknek figyelmeztetni kellett volna a céget, hogy ne arra kössenek rá. Ez 
megint provokáció, normalizálni kellene ezt a helyzetet és akkor rend lenne a templom körül. 
 
Vezér Ákos: Véleménye szerint, nagy probléma, hogy a kamerák jelentős része nem működik azért, mert 
kitalálnak valami ürügyet, hogy az önkormányzatnak hol árthatnak. Csak nem az önkormányzatnak ártanak, 
hanem a város lakosainak. Lehet a számlákat szembesíteni, de meg kell technikailag oldani, hogy a 
templom körüli közvilágítást hogyan lehet leválasztani, a kamerákat, amik a templomot őrzik, hogyan lehet 
onnan leszerelni, eltávolítani, kikapcsolni és akkor így is lehet kommunikálni a két szervezet között. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, az a szerencse, hogy tényleg keresztény és messze áll tőle a 
bosszúállás, ezért ilyeneket nem tenne, de erről majd a testületnek kell döntenie. 
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Sztupa József: Megkérdezte Tüke László képviselőtől, hogy az egyházközség képviselő-testületének kik a 
tagjai és ha van egy ilyen probléma, akkor nem viszik a testület elé? Emlékezete szerint, korábban 
tárgyaltak a Boldogasszony Közösségi Ház működéséről, amikor szóba került, hogy öt fős a testület, az 
atyának vétó joga van és mintha a Humán Bizottság alelnöke is tagja lenne. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Amit a képviselő úr említett, a Boldogasszony Közösségi Ház támogatásával 
volt kapcsolatban és a testületben évtizedek óta senki sem volt a városvezetésből. Az éves támogatásról 
szólt a szerződés, de mivel nem igazán tartották be a szabályokat és személyes konzultációja volt az atyával, 
hogy mikor megnyitja a Boldogasszony Közösségi Házat és nem 90 %-ban pártrendezvényt tartanak benne, 
akkor az önkormányzat folytatja a közösségi ház támogatását. A Humán Bizottság alelnöke ezzel 
kapcsolatban került képbe. 
 
Sztupa József: Ez a testület milyen gyakran ül össze? Nem tárgyalta a testület ezt a problémát? 
 
Tüke László: Nem tárgyalták. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megtudhatják, hogy kik vannak a testületben, vagy ez titkos társaság? 
Tüke László tagja? 
 
Tüke László: Nem titkos, de most ennek nincs itt a helye. Igen, tagja a testületnek. 
 
Pupp József: Megjegyezte, ezzel a csillaggal nagyon sok probléma van. Emlékezete szerint, tavaly, vagy 
tavalyelőtt azt mondták, hogy ellopták a csillagot, nem volt meg, de talán ott volt a toronyban. Az 
információk szerint Tüke László képviselő volt képviselő-társa volt a felelős ezért. Ő nem vette észre, hogy 
világít a csillag, miközben becsomagolták? Nagyon fontos a biztonság szempontjából, hogy a játszóteret 
figyelik a kamerák és nem ezzel kellene játszani a plébánosan, egy olyan embernek, aki az emberekért van. 
Ha ez nem fontos, akkor nem tudja, hogy mi a fontos abban az egyházban? 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Véleménye szerint, részletes tájékoztatást kaptak az ügyben. 
 
Tüke László: Elmondta, az álláspontját, tényszerű igyekezett maradni, aztán itt újra megindult a 
személyeskedés. Három év alatt megszokta, hogy folyamatos a személyeskedés. Vagy nem tudják, vagy 
nem akarják megérteni a helyzetet. Felajánlotta, hogy megmutatja a helyet, egyeztessenek egy időpontot, 
menjenek fel a toronyba. Olyan helyen van, amit nem néznek meg minden nap. Ahonnan felvitték a kábelt, 
nem mennek fel mindennap, mert kényelmetlen csigalépcsőn kell felmenni, ami itt-ott mozog is és akkor 
érik el a torony alját és utána tűzlétrán érik el a torony tetejét. Ezt meg kell nézni és utána lehet kritikát 
megfogalmazni, hogy jógazda volt-e a plébánia, vagy nem. A plébánia megbízott abban a cégben, amelyet 
az önkormányzat küldött oda, hogy ezt a munkát el tudják végezni anélkül, hogy bármi kárt tegyenek. Nem 
valószínű, hogy a plébánia részéről ott volt műszaki ellenőr, vagy bárki ott állt volna ezeknek a 
villanyszerelőknek a sarkában. Nem is tudja, hogy mikor voltak ott. Valamilyen módon meg kell egyezni. 
Tény, hogy a kamerarendszer működtetni kell, ezt el tudja fogadni, mert az embereknek és az 
önkormányzatnak az érdeke, de azoktól a megjegyzésektől, amik elhangzottak némely személyektől, attól 
elhatárolódik.  
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: 2,5 éve voltak ott, ezért sántít valahol a történet. Elfogadta az elhatárolódást és 
a témát lezárta. Korrektnek ítélte, hogy a vélemény megfogalmazása arccal történik és nem arc nélkül megy 
a hazudozás. Ennél az asztalnál sokkal tisztességesebbnek tartja azt, hogy egymás szemébe néznek és úgy 
mondják ki a dolgokat, nem pedig sunyi módon, arc nélkül irogatnak és próbálják megvezetni és hergelni 
az itt élő lakosságot, amikor a békére kellene törekedni, mert nehéz helyzetben vannak az emberek és egyre 
nagyobb az elszegényedés. Bízik benne, hogy a problémát meg tudják oldani és minél előbb üzemelni fog 
a hét kamera, ami több mint egy hónapja már nem működik. Szavazásra bocsátotta határozati javaslatát, 
mely szerint a képviselő-testület tudomásul veszi az előző képviselő-testületi ülés óta eltelt időszak 
eseményeiről szóló polgármesteri tájékoztatót.  
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
230/2022. (XII. 14.) határozata 
A két ülés közti eseményekről szóló tájékoztatóról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előző képviselő-testületi ülés óta eltelt időszak 
eseményeiről szóló polgármesteri tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend előtt: 
 
Kérdések, interpellációk 
 
 
Sztupa József: Elmondta, hogy a Négy Évszak Maraton novemberi fordulója az utolsó volt ebben az évben. 
Köszönetet mondott az önkormányzatnak, képviselő-társainak, a Sport Clubnak, a Nyugdíjas Egyesületnek, 
a polgárőröknek, az önkéntes segítőknek, vállalkozóknak az egész éves segítségért, támogatásért, amit a 
futóversenynek nyújtottak. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megköszönte a munkájukat és kitartásukat, mert egy haldokló rendezvény 
élesztettek újjá. 
 
Tüke László: Visszautalt a két ülés közötti beszámolóra, ahol szó esett a zöldhulladékkal kapcsolatos 
problémáról. Év közben többször van zöldhulladék szállítás. Már tavaly is nagyon komoly vívmánynak 
tartott, hogy ezt bevállalta az önkormányzat és azt is, hogy bár tudja, vannak anyagi nehézségek, de idén is 
megvalósították, illetve a polgármester végülis eldöntötte, hogy ez legyen így. Látszik az, hogy az ősz jóval 
hosszabb ideig tart, kitolódott és a lomb hullása sokkal később következik be. Emiatt segítség lenne a 
lakóknak az, hogy a lombhullás után szállítanák el az utolsó zöldhulladékot. Most talán november elején 
szállították, de lehet, hogy ki kellene tolni az utolsó szállítást november végére. Az önkormányzatnak is 
nagy segítség lenne, hiszen kevésbé kellene ebbe beavatkozni, másrészt a lakóknak is könnyebbséget 
jelenete, hogy a Vertikál elvinné és nem kellene a továbbiakban ebbe belevonni az önkormányzatot, illetve 
lehetne emelni a zsákok mennyiségét is. Emellett lehetne erősíteni a komposztálás lehetőségét. Neki is van 
komposztálója, inkább emellett van. A többségnek kertes háza van, inkább komposztáljanak és utána 
hasznosítsák a komposztot, de van olyan zöldhulladék, amit nem tudnak megfelelő módon felhasználni, 
arra meg elégnek kell lenni annak a 8 zsáknak, amit ad a Vertikál. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Egyik évben, amikor még november elején volt az utolsó szállítás, személyesen 
beszélt a Vertikál igazgatójával, akinek elmondta, nagy probléma, hogy nem várják meg az első fagynapot, 
amikor lehullanak a levelek. Az igazgató válaszában elmondta, ezzel kapcsolatban sok levél érkezett, be 
fogják vinni az éves gyűlésre, de azt látnia kell, hogy nagyon veszteséges iparág a hulladék begyűjtése és 
azért gyűjtik be ilyenkor, mert nem tudnak sokat begyűjteni. Erre a beszélgetésre akkor került sor, amikor 
az égetést betiltották és azt kérte volna, hogy legalább kapjanak még egy kukát, hogy legyen arra esély, 
hogy minden hónapban egy kukányi zöld hulladékot elvigyenek. Ezt szerette volna elérni, de mivel 
veszteséges ez az iparág, ezért az volt a válasz, hogy erre esélyük sincs, lebomló zsákot lehet vásárolni 350 
forintért. Igaz, hogy megbeszélték, hogy a Sparban lesz lehetőség ennek a zsáknak a beszerzésére, amikor 
kereste akkor sem volt. Az emberek nem akarnak kiadni 350 forintot egy ilyen vékony zsákra. Pár évvel 
ezelőtt 30 zsák diófalevelet gyűjtött össze, de már nem gyűjti össze, az jó téli hely a sünöknek, tavaszra 
lebomlik és a helyén ugyanúgy nő a fű. Emlékezete szerint, idén decemberben is szállítottak zöldhulladékot, 
ami annak volt köszönhető, hogy az elmúlt években a polgármesterek jelezték a Vertikál felé. A 
klímaváltozás miatt fel kell hívni az emberek figyelmét az esővíz összegyűjtésére, a levelek 
komposztálására és hogy mennyire fontos, hogy a fákat ne vágják ki. Nagy feladatuk és felelősségük van 
abban, hogy az itt élők hogyan gondolkoznak erről. Ebben a témában nagy köszönet illeti Mészáros Zoltánt, 
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aki a városért nagyon sokat tesz. Évek óta a közterületekről töménytelen mennyiségben engedi a saját 
komposztálójába a falevelet. Köszönetet mondott Papp Györgynek és családjának is, akiknek a földjére 
hordják ki évek óta a közterületen összegyűjtött faleveleket, illetve tavaly a zöldhulladékot is ott helyezték 
el. 
 
Vezér Ákos: Megjegyezte, a Vertikálon kívül volt néhány hete, eléggé az ősz végén az önkormányzati 
elszállítás is. Ez egy kényszerhelyzet, ezt a szolgáltatást az önkormányzat is pénzért tudja megvásárolni. 
Miért nem tud többletszolgáltatást kérni az önkormányzat a Vertikál Zrt-től? Az oka az, hogy 10 évvel 
ezelőtt a szemétszállítási díjakat befagyasztották, az üzemanyag árak és a munkabérek is kétszeresére 
nőttek. Ma már nem a szolgáltatónak fizet a lakos, hanem az NHKV Zrt-nek és a cég fizeti ki a 
szemétszállítási vállalkozásokat úgy, hogy az állam ehhez hozzájárul egy jelentős összeggel, hogy 
finanszírozni tudja a működésüket. Megkövesedett az a szerződés, amit tíz évvel ezelőtt kötött az 
önkormányzat a szolgáltatóval és csak úgy tud ettől eltérni, ha saját forrásból fizet milliókat és úgy kérhet 
többletszolgáltatást a cégtől. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester megállapította, hogy további kérdés, interpelláció nem hangzott el, 
ezért rátért az 1. napirendi pont tárgyalására. 
 
 
 
Napirend 1. pontja 

Javaslat Pusztaszabolcs Város településfejlesztési koncepció, településszerkezeti terv, helyi 
építési szabályzat és szabályozási terv (településrendezési eszközök) felülvizsgálatának 
jóváhagyásához 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 
javasolta az előterjesztés 1., 2., 3. határozati javaslatának elfogadását, valamint a helyi építési szabályzatról 
szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadását és a rendelet megalkotását. Köszöntötte Bodó Beátát, a 
Fehér Vártervező Kft. településtervező mérnökét. A település működését meghatározó három alapvető 
dokumentum a településfejlesztési koncepció, a településszerkezeti terv, a helyi építési szabályzat és 
szabályozási terv. Kb. hét évvel ezelőtt kezdődött a településrendezési eszközök felülvizsgálata, mert égető 
szükség volt arra, hogy azokat az új szabályok alapján alakítsák ki. Ezek a szabályrendszerek határozzák 
meg hol húzódhat a település belterületi határa, az építési övezetek határa, egyes övezetekben milyen ipari, 
kereskedelmi, lakossági épületeket lehet elhelyezni, az épületeknek milyen paraméterekkel kell 
rendelkezni. Hét éve húzódott, mert késleltették a fejlesztési igények, a szakhatósági vélemények, a 
pandémia. Megérkezett a főépítész záróvéleménye is. Kérte Bodó Beátát, röviden tájékoztassa a képviselő-
testületet, hogy megítélése szerint, miért húzódott el ennyi ideig ezeknek a szabályrendszereknek a 
felülvizsgálata és mik azok a főbb területek, amelyek változást hoztak a régi rendezési tervhez képest. 
 
Bodó Beáta településtervező mérnök, Fehér Vártervező Kft.: 2017-ben kötöttek szerződést még az előző 
önkormányzattal a rendezési terv felülvizsgálatára. Már akkor is ez kötelező feladata volt az 
önkormányzatnak, mert jelentősen megváltoztak az építésügyi jogszabályok 2012-ben. Akkor volt egy 
építésügyi törvény, amely teljesen átírta az építésügyi szabályzókat, illetve ennek a végrehajtási rendelete 
is teljes mértékben megváltozott. 2017-ben jutott el az akkori önkormányzat odáig, hogy már sürgetővé 
vált a dolog, illetve kormányhivatali felszólítást is kaptak arra, hogy kezdjék el a felülvizsgálati terveket. 
Közben jött a településképi törvény, ami alapján az önkormányzatoknak településképi rendeletet kellett 
alkotni és a helyi építési szabályzatokból ki kellett venni a településképre vonatkozó előírásokat. Ennek 
megalkotása háttérbe szorította a rendezési tervet, mert erre volt egy év, ugyanis erre minden önkormányzat 
kapott 1 millió forint támogatást, amit abban az évben határidőre el is kellett költeni. Nem voltak 
településtervezők, akik erre fel voltak készülve és alkották ezeket a rendeleteket, ezért egy picit csúszott a 
felülvizsgálat. A felülvizsgálati munka során volt sajnos az előző hivatalnak egy adminisztrációs hibája is, 
elfelejtették elindítani az eljárási folyamatot, ami településtervezőkön kívül álló ok. A 2019-es választások 
után szembesültek azzal a ténnyel, hogy nem indult el ez az eljárás, hiába voltak munkakész tervek. 2020-
ban kellett magát az eljárást már az új hivatali dolgozóknak elindítani szabályszerűen ezt a rendezési terv 
készítési eljárást. Át kellett dolgozniuk az új képviselő-testületi igények szerint és 2021-ben jutottak el 
odáig, hogy lett egy egyeztetési anyaguk, amit az államigazgatási szervek el tudtak küldeni. Ez az 
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egyeztetési anyag tartalmazta azokat a változtatásokat, amik részben lakossági igények alapján készültek, 
részben jogszabályi megfelelés miatt voltak szükségesek, illetve voltak olyan változások is, amit az 
önkormányzat kért. Megvolt az elsőkörös államigazgatási véleményezés, ahol a kiinduláshoz képest plusz 
dolgot az önkormányzattól az állami főépítész, nevezetesen az ún. megalapozó vizsgálatot, ami korábban 
rendelkezésre állt az integrált településfejlesztési stratégiához, azonban nem voltak szakági alátámasztó 
munkarészei, illetve aláírásai. Ezt nem fogadta el az állami főépítész, ezért sajnálatos módon az 
önkormányzatot megint plusz költség terhelte, mert ezt újra el kellett készíttetni, illetve ki kellett fizetni. 
Ezzel kapcsolatban előterjesztés is készült. Ez nagy munka volt, ezért is húzódott kb. félévet az egyeztetési 
folyamat. Miután ez elkészült, akkor tudták lezárni a véleményezési szakaszt és megkérni a főépítészi záró 
véleményt, miután az államigazgatási szervek véleményei alapján kijavították a tervet. November elején 
voltak az állami főépítésznél az egyeztető tárgyaláson, ami ennek a záró főépítészi véleményezési 
szakasznak a részeként a Fejér Megyei Kormányhivatal Állami Főépítészénél zajlott. Ott mindenki 
elmondta a véleményét és kaptak egy főépítészi záróvéleményt, ami hét pontban még észrevételeket tett. 
Ezeknek egy része szakmai vélemény, amit az önkormányzat már a véleményezési szakasz lezárásánál is 
figyelmen kívül hagyott, például, hogy a vasút melletti gazdasági területet a lakóterület védelmében 
nevezzék át, de az a Stadler területe, ezért nem tudják gazdaságiból más területbe tenni, mert az már ott 
van, meg hogy a mezőgazdasági területen ne lehetőség lakóépület építésére, amit országos jogszabály 
lehetővé tesz, tehát a főépítésznek ez csak egy szakmai véleménye volt, amire már a véleményezési szakasz 
lezárásakor is azt javasolták, hogy ezt a véleményt ne vegyék figyelembe. Volt hiba is benne, amit 
kijavítottak. Az országos főépítésznek is elküldték ezt a tervet, mert ez is az eljárás része, aki még egy 
területen úgy ítélte meg, hogy új beépítésre szánt terület kijelölése történik, a kastély mögötti területen egy 
véderdő megszüntetés volt, amit a vállalkozó kért, hogy szükségtelen, mert nem tudták, hogy mit védenek 
mitől. Ez új beépítésre szánt területnek minősül, ezért ez előterjesztésnek az első határozati tervezete arról 
szól, hogy arról kell nyilatkoznia az önkormányzatnak, hogy az a vállalkozó a gazdasági területét ugyanúgy 
gazdasági célra használhassa, nincs más megfelelő terület. Ezt egy határozatban újra meg kell erősíteni és 
ezután fogadható el a teljes településrendezési eszköz, illetve a településfejlesztési koncepció. Sok minden 
változik a tervben. Voltak olyan utcarészek, amiket fejlesztési területként szabályozott a korábbi terv, de 
nem volt rá szüksége a lakosságnak. Ezt megszüntették. A templom területe korábban zöldterületbe 
tartozott teljesen érthetetlen módon, mert azon egy épület áll, míg a zöldterületen 2 %-ig lehetne épületet 
építeni. Ezért ezt átadták intézményi területbe, ahova való. Megszüntettek gazdasági területeket, olyan 
tartalék gazdasági területeket, amik irreálisan nagy területet foglaltak el a mezőgazdasági területből. 
Megszüntettek kötelező szabályozási vonallal kiszabályozott olyan feltáró utakat, amik korlátozást 
jelentettek az egyes ingatlantulajdonosoknak. Megszüntették azt a véderdőt, amivel kapcsolatban most az 
önkormányzatnak döntést kell hoznia. Ez volt a változtatásoknak a jogi háttere, illetve olyan szabályokat 
hoztak, amik a mostani aktuális szabályoknak – építési törvénynek, illetve a végrehajtási rendeletnek – 
megfelelőek. 
 
Vezér Ákos: Megjegyezte, a szerkezeti tervnél található egy változásjegyzék a 3. mellékletben. Nagyon 
szépek a végső anyagok, bár van olyan rész, amivel vitatkozna, de a lakossági egyeztetésen nem vett részt. 
Példaként említette, hogy bűzterhelés témában is lehetnek eltérő vélemények, hiszen az állattartó telepek 
felől, illetve Szabadegyháza felől is érkeznek ilyen légáramlatok. A koncepció 2.2.2. pontjában a 
táblázatban a barnamezős városfejlesztési akcióterületnél Gárdonyi Városközpont, illetve az energetikai 
korszerűsítési akcióterületnél Agárdi Városközpont szerepel. 
 
Bodó Beáta településtervező mérnök, Fehér Vártervező Kft.: Az hibásan szerepel, javítani fogja. 
 
Vezér Ákos: A Nemzeti Jogszabálytárba a rendelettel együtt fel kell tölteni egy indoklást is. Mit javasol, 
melyik korábbi dokumentumot töltsék fel a helyi építési szabályzatról szóló rendelet indoklásának? 
 
Bodó Beáta településtervező mérnök, Fehér Vártervező Kft.: Ahhoz egy részletes indokolást kell készíteni, 
amit általában a jegyzők készítenek el. Az általános indokolásban azt szokták beleírni, hogy jogszabályi 
változás miatt kell elvégezni, illetve felülvizsgálni kötelezettség miatt. Ebben tud segítséget nyújtani. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megköszönte a tájékoztatást. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 1. határozati 
javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
231/2022. (XII. 14.) határozata 
A településrendezési eszközök felülvizsgálata során új beépítésre szánt terület kijelöléséről 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról és védelméről 
szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7. § (3) bekezdés e) pontja alapján az alábbiak szerint dönt: 
1. Pusztaszabolcs településrendezési eszközeinek felülvizsgálata során új beépítésre szánt terület kijelölés 
történik az 1. számú módosítási pont esetében (052/5 és 051/12 hrsz-ú területek észak-nyugati határán). 
2. A Képviselő-testület megállapítja, hogy a település már beépítésre kijelölt területén belül a felülvizsgálati 
terv szerinti tervezett új beépítésre szánt területek céljára nincs megfelelő terület. 

Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 2. határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
232/2022. (XII. 14.) határozata 
Pusztaszabolcs településfejlesztési koncepció elfogadásáról 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról és védelméről 
szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 9/A § (4) bekezdésében biztosított jogkörében megtárgyalta az 
előkészített és a településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a 
településrendezési eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 
314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 28. §-a szerint véleményezett Pusztaszabolcs településfejlesztési 
koncepcióját, melyet az előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagy. 
A településfejlesztési koncepció a határozat mellékletét képezi. 

Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 3. határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
233/2022. (XII. 14.) határozata 
Pusztaszabolcs teljes területére vonatkozó új Településszerkezeti Terv elfogadásáról 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontja, valamint az épített környezet alakításáról és 
védelméről szóló többször módosított 1997. évi LXXVIII. törvény 6. § (1) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján Pusztaszabolcs közigazgatási területére az alábbi határozatot hozza. 
1. A Képviselő-testület a település teljes közigazgatási területére vonatkozó Településszerkezeti tervet az 

alábbi mellékletekkel elfogadja: 
1. melléklet: Településszerkezeti terv M=1:15000 léptékű tervlappal 
2. melléklet: Településszerkezeti terv leírása  
3. melléklet: Változások 
4. melléklet: A település területi mérlege 
5. melléklet: A területrendezési tervvel való összhang igazolása 
6. melléklet: A biológiai aktivitásérték számítás eredménye 

2. A Településszerkezeti terv 2023. február 1-én lép hatályba. 
3. A Képviselő-testület Pusztaszabolcs településszerkezeti tervének megállapításáról szóló 

356/2005. (XI. 24.) határozatát 2023. január 31-i zárónappal hatályon kívül helyezi. 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 



14 

Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a helyi építési 
szabályzatról szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
234/2022. (XII. 14.) határozata 
A helyi építési szabályzatról szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi építési szabályzatról szóló rendelet-
tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2022. (XII. 20.) önkormányzati rendelete 
A helyi építési szabályzatról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi építési szabályzatról szóló önkormányzati 
rendeletet megalkotja. 
 
 
 
Napirend 2. pontja 

Javaslat a II. számú felnőtt háziorvosi körzet pénzügyi támogatás elszámolásának 
elfogadására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. A II. számú felnőtt háziorvosi körzet éveken keresztül betöltetlen volt. Dr. Egyed Péter 
alpolgármester úr közreműködésével a települési lakosok megelégedésére 2021. október 1-től a körzetet a 
Kathi-Medelix Kft. – dr. Pardi Balázs és felesége, dr. Kathi Boglárka – látja el. Szerinte ez van olyan siker, 
mint hogy a konyhát felújították, mert számos betöltetlen orvosi körzet van az országban. Nagyon hálás, 
hogy emellett a házi gyermekorvosi körzet is betöltésre került. A lakosok részéről nagyon sok pozitív 
visszajelzést kapnak. A beszámolóban olvashatták, hogy a két orvos számos szűrővizsgálatot is elvégez és 
nagyon ügyelnek arra, hogy megismerjék a körzetükben élő betegeket. Beszámoltak arról is, hogy 2022 
októberében a rendelőjükben ABPM – ambuláns vérnyomás monitorozás – felhelyezésére és lehetőség van. 
Megkérdezte dr. Egyed Péter alpolgármestert, háziorvost, hogy ez mit jelent? 
 
Dr. Egyed Péter: A polgármester kérdésére válaszolta, hogy az ABPM egy 24 órás vérnyomásmérő, amely 
a rendelőjében már egy éve rendelkezésre áll. Orvostechnikai eszköz, amely nagyon fontos információkat 
ad arról, hogy a beteg vérnyomása 24 órán belül hogyan változik és ez alapján terápiát lehet módosítani, 
vagy bevezetni. A praxisközösség miatt a három háziorvosnak valószínűleg lesz lehetősége pályázati úton 
eszközöket beszerezni. Kooperálni fognak és arra törekedni, hogy mindenből legyen inkább, mint egy 
eszközből mindhármuknak és így nagyobb szűréseket lehet végezni. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megköszönte a tájékoztatást. Az önkormányzat az orvosi körzet működését 
évente 250.000,- Ft támogatással segíti. A támogatás elszámolásáról az előterjesztés melléklete szerint, 
nagyon részletesen beszámolt a doktor úr. Megköszönte munkájukat. 
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Tüke László: Felhívta a figyelmet, korábban az volt a megszokott, hogy a számlákat küldték be az orvosok 
és ilyen beszámolóval nem találkoztak, bár a bizottsági ülésen elhangzott, hogy az orvosoknak nem is 
kötelezettsége ez a beszámolás. Nagyon szimpatikus számára, hogy egy ilyen beszámoló is érkezett a 
számlák mellé, mert így sok mindent megtudhatnak erről a körzetről, melyet most dr. Pardi Balázs irányít. 
A doktor úr pácienseitől azt hallotta, hogy nagyon korrekt orvos és megtalálható, elérhető, ami nagyon 
fontos. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Véleménye szerint, mind a négy körzettel elégedettek lehetnek, mert nagyon jó 
orvosok töltik be. Megjegyezte, képviselőként nagyon sokszor találkozott a Juhász doktornő nagyon 
részletes beszámolóival. 
 
Dr. Egyed Péter: Elmondta, hogy Pardi doktor úr nagyon jó választás volt, mert korábban dolgozott vele és 
már akkor is nagyon precíz volt és a felesége is az. Valóban elérhetők, megtalálhatók, maximálisan 
megfelelnek az elvárásoknak, ellenben vele, mert számos fórumon látta, hogy nem található meg, nem 
látják, nem hallják. Felhívta a lakosság figyelmét, ha keresik, akkor megtalálhatják a rendelőjében a 
rendelési idejében. A rendelési ideje megosztott, értelmezzék, akkor menjenek oda, ha az orvosra van 
szükségük. 2500 beteg mellett szükséges megosztott rendelési időt meghatározni, mert különben 
„elvesznek”. Pardi doktor, illetve Juhász doktornő körzete 1500-1500 fős. Időkorlát miatt jelenleg nincs 
lehetősége arra, hogy 16 oldalas beszámolókat írjon arról, hogy mit csinál mindennap. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Egyetértett azzal, hogy Egyed doktor urat sok kritika éri, mert nem értik a 
rendelési idővel kapcsolatban leírtakat. A doktor úr ellátja a körzetét és ha ½-1 órát nem a rendelőjében 
van, hanem a szakrendelőben és azon dolgozik, hogy a pusztaszabolcsiak is igénybe vehessék a szakrendelő 
szolgáltatásait, akkor köszönettel tartoznak neki, bármennyire szúrós volt Tüke László képviselő 
megjegyzése. Köszönettel tartoznak neki azért is, mert a segítségével betöltésre kerültek a körzetek. 
Nagyon szerencsések, mert fiatal orvosok látják el a körzeteket és nagyon rugalmasan tudják megoldani a 
egymás között a helyettesítéseket is és számíthatnak egymásra. Egyed doktor úr, illetve Pardi doktor úr 
nem csak rendel, hanem részt vállal a város fejlődésében nem kevés támogatással. Megjegyezte, mindig azt 
éri a kritika, aki sokat dolgozik, mert a kritika mellett a féltékenység is megjelenik. Szavazásra bocsátotta 
az előterjesztés határozati javaslatát a bizottságok által javasolt módosítással, mely szerint a második 
mondatban az „beszámolóját” szó helyett „elszámolását” szerepeljen. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
235/2022. (XII. 14.) határozata 
Pusztaszabolcs II. számú felnőtt háziorvosi körzet támogatás elszámolása 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a pusztaszabolcsi II. számú felnőtt 
háziorvosi körzet (Kathi-Medelix Kft., dr. Pardi Balázs és dr. Kathi Boglárka) beszámolóját a 2022. évi 
munkájukról és az önkormányzati támogatás felhasználásáról. A Képviselő-testület teljes összegben 
250.000,- Ft értékben a kft. elszámolását elfogadja és köszönetét fejezi ki dr. Pardi Balázs és 
dr. Kathi Boglárka háziorvosoknak a pusztaszabolcsi betegekért végzett munkájáért. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 3. pontja 

Javaslat az önkormányzat 2023. évi belső ellenőrzési munkatervére 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elfogadásra 
javasolta az előterjesztés határozati javaslatát. Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont 
előterjesztőjének. 
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Vezér Ákos: Tájékoztatta a képviselő-testületet arról, hogy a jövő évi belső ellenőrzési munkaterv úgy 
valósulhatott meg, hogy sikerült találni egy új belső ellenőrt, aki jövőre is el fogja látni ezt a tevékenységet. 
Az új belső ellenőr korábban már dolgozott a Polgármesteri Hivatalban és önkormányzati intézményben, 
ezért megfelelő helyismerettel rendelkezik. A javaslataik alapján ő állította össze ezt az ellenőrzési 
munkatervet, amely három fontos tételt tartalmaz, amelyet munkaórákra is lebontott, illetve az utolsó 
oldalon megtalálható a kockázatelemzés is, amelyet nagyon kevés belső ellenőr szokott így elkészíteni. 
Kérte a képviselő-testületet, hogy a jövő évi belső ellenőrzési tervet fogadja el. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
236/2022. (XII. 14.) határozata 
2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 119.§ (5) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a 2023. évi 
belső ellenőrzési munkatervet a mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 4. pontja 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat gazdálkodásának 2022. háromnegyed éves helyzete 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elfogadásra 
javasolta az előterjesztés határozati javaslatát. Megköszönte Wasserné Ősi Márta gazdasági vezetőnek a 
részletes, precíz munkát. Ebben az évben nagyon nehéz, szigorú gazdálkodást kellett folytatni. Sajnos 
voltak negatív befolyásoló tényezők. Példaként említette, az volt az elképzelésük, hogy ingatlanok – üres 
telkek – eladásából pénzhez jutna az önkormányzat, ami nem valósult meg, mert a döntés után már csökkent 
a kereslet a telkek vásárlásával kapcsolatban. Tudatosan nem tett javaslatot az ingatlanok árának 
csökkentésére, mert nem szeretné elherdálni az önkormányzat vagyonát. Megmentette az önkormányzatot 
az, hogy az iparűzési adó majdnem a tervezett duplájára nőtt. Prioritást élveztek a költségvetésben az 
önkormányzati beruházások, melyek néhány esetben költségnövekedéssel jártak, mint például a zöld város 
projekt; a konyha felújítása és felszereléseinek megvásárlása; az egészségház; a szolgálati lakások 
felújítása; számos csőtörés volt Cikolán és a Velencei úti orvosi rendelőben is; a gyermekorvosi körzet 
életben tartása, ami nagyon sok százezrekbe kerül havonta, hogy kifizessék az asszisztensnek, illetve 
kiegészítsék a doktornőnek a fizetését. A költségvetés egyensúlyát annak a legfontosabb tényezőnek 
köszönhetik, hogy az iparűzési adó bevétele a városnak majdnem megduplázódott. Nincs más adója az 
önkormányzatnak. A kommunális adót – politikai okokból – az előző városvezetés eltörölte. A 
gépjárműadót a pandémia alatt az állam elvette az önkormányzatoktól. Ez a 30-40 millió forint 
ellehetetlenítette azt, hogy utakat tudjanak aszfaltozni, mert a kommunális adót arra kellett volna 
felhasználni. Ebből az adóból a Gépállomás utca egyik szakasza készült el. Az iparűzési adó emelkedését 
lehetővé tette az, hogy nagyon jó kapcsolatokat ápolnak a településen működő nagyobb cégekkel, illetve 
közrejátszott az is, hogy az adóosztályon személyi változások történtek. Köszönetét fejezte ki a 
vállalkozásoknak, hogy hozzájárulnak a közösség működéséhez és a város fejlődéséhez, amit igyekszik 
minden évben megköszöni az érintetteknek. 
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Vezér Ákos: Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a magánszemély kommunális adóját 2013-ban 
vezették be Paál Huba és Szajkó János képviselők javaslatára. Különféle lakossági adókat vezethet be egy 
önkormányzat - például építményadó, telekadó – és ennek egyfajta elegye ez a magánszemély kommunális 
adója. Akkor ellenezte a bevezetését, mert jelentős többletmunkát jelentett a Hivatalnak, de nagyon jó 
tapasztalatok voltak a bevezetésével kapcsolatban, mert első fizetési felszólításra 90-95 %-os befizetés volt 
ezen a területen. Nem várt magas adóbevétel érkezett, emlékezete szerint, közelítette a 30 millió forintot. 
A 2013-as bevezetésekor töredékév volt, majd 2014-ben egész év és a 2014-es választások előtt volt egy 
érdekszövetség a településen, amelyik azzal szórólapozta tele a települést, hogy kivezetik a magánszemély 
kommunális adóját és ezzel is pár százalék szavazatot próbáltak szerezni. Ennek volt az eredménye, hogy 
2015. januártól kezdve a korábbi adókivetés megszűnt és egy egészen minimális körbe csökkentve maradt 
meg az adóztatás. Most nincs itt az ideje adó kivetésére, de annak idején ezt az adó bevezetés abban, a 
lakosok számára is felfelé ívelő időszakban jó döntés volt és jó lett volna megtartani, ami most nagy segítség 
lenne az önkormányzatnak a működéshez, de ez sincsen. A gépjárműadó önkormányzati megszűntetéséről 
nem a képviselő-testület tehet, hanem az állam, hiszen mindig is az volt a neve, hogy átengedett központi 
adó, amit a lakosok súlyadónak, útadónak neveztek és szerintük az utakra kellene fordítani; valójában egy 
vagyoni adó. A magánszemély kommunális adójának elfogadottságában az is szerepet játszott, hogy az 
önkormányzat azt a döntést hozta 2013-ban, hogy aszfaltozásra fogja fordítani az adóbevételt. Ennek a 
kettőnek az összege mai értéken 50-60 millió forintot jelentene, amit az elmúlt nyolc évben elvettek, illetve 
megszüntetett az önkormányzat. Csak az iparűzési adó maradt jelentős bevételként, az viszont nagyon jól 
teljesített, de itt fontos az is, hogy a nagy cégekkel a Polgármester Asszony jó kapcsolatot épített ki, ezért 
az adókötelezettségeiket bizonyos mértékben átstrukturálták és ez is növelte az adóbevételt. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Véleménye szerint, a Csányi-Tüke korszak kétszer vette el a lehetőséget attól, 
hogy fejlesszék az utakat: az egyik a kommunális adó eltörlése, a másik a hitel felvétele. Nagyon rossz 
döntéseket hoztak. 
 
Tüke László: Szerinte megtisztelő, hogy korszakot neveztek el róla és Csányi Kálmánról, de kár 
előhozakodni a kommunális adóval, ami már eléggé régi, szakállas, nyolcéves történet. Emlékezete szerint, 
nem jött be 30 millió forint, hanem amikor a teljes év volt, akkor jött be 20 millió forint ebből a kommunális 
adóból, ami egy elenyésző összeg. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: 28 millió forint volt, de utánanéznek, mert biztos, hogy 20 millió forintnál több 
volt. 
 
Tüke László: Szerinte kár a számokkal dobálózni, mert 500 méternél kevesebb útszakaszt lehetetett belőle 
leaszfaltozni. A Gépállomás utca első szakasza készült el belőle a Sport utcától a József Attila utcáig, talán 
435 méter hosszú volt, tehát 500 méter sem készült el. Ez azt jelenti, hogy kb. 2 km aszfaltozást tudnának 
elvégzeni, ha a kommunális adó megmarad. Igaz, hogy nem volt magas az összeg, de nagyon sok 
visszajelzést kaptak ezzel kapcsolatban, negatív volt az emberek szemében ennek az adónak a bevezetése. 
Azt a javaslatot kapták a lakóktól, hogy ezt az adót szeretnék, ha megszüntetnék, mert igazságtalannak 
tartották. Ezért történt a megszüntetése és nem politikai, vagy kampány okokból, de lehet magyarázni így 
is, úgy is. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, 160 millió forint 8 év alatt, annyira elenyésző összeg, hogy tényleg 
megérte felvenni azt a 250 millió forintot, amiből úgy 200 millió forintot költöttek útra. Hangsúlyozta, 
idézni fogja a képviselő szavait, miszerint annyira elenyésző 160 millió forint 8 év alatt. Ezzel a 
gondolkozással vitték majdnem csődbe a várost. Ez nagyon felháborító és az még felháborítóbb, hogy azt 
merte mondani, hogy nem politikai oka volt, amikor egy kampányban használták fel és nem politikai oka 
volt annak, amikor a kampány időszakban felvettek 250 millió forint hitelt 15 évre és nyomták le a lakók 
torkán és most arc nélkül várják, hogy majd megoldja a mostani városvezetés. Szerencsés a város, hogy ez 
a vezetés oldja meg, már lehet, hogy elúszott volna az önkormányzat, ha a Csányi-Tüke korszak dolgozna 
ebben a városban. 
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Vezér Ákos: Emlékezete szerint közel 30 millió forint volt az éves adóbevétel magánszemély kommunális 
adóból 2014-ben. Tüke úr szerint már a múlt homályába veszik az akkori akciójuk, de azért részleteiben 
még méter hossz-szinten is felidézi, hogy mennyit lehet ebből aszfaltozni. Nem tudja, hogy a lakosok 
mennyire ellenezték a magánszemély kommunális adóját, mert ha összehasonlítják más adónemek 
befizetési hajlandóságával, akkor lényegesen jobb volt a befizetési hajlandóság, mint más adónemeknél. 
Nem igaz, hogy nem volt elfogadott a lakosság részéről. Hogy Tüke Lászlónak milyen információi voltak, 
hogy ki berzenkedett az adófizetés ellen, nem tudja, de az biztos, hogy a kampányszórólapjukra került az, 
hogy eltörlik a magánszemély kommunális adóját. Amennyibe nem politikai cél az ígéret, ha megválasztják 
őket, akkor csökkentik az adókat, akkor nem tudja, hogy mi. Nem megindokolva volt, hogy ezt az elenyésző 
pár százmillió forintot hogyan fogják pótolni, hanem maga a cél az volt, hogy ezt az éves 10 ezer forintot 
ne kelljen a lakosoknak adóként kifizetni. Nincs ezen mit szégyenkezni, fel kell vállalni, hogy ez volt akkor 
a programban, ez volt a cél, úgy érezték, hogy ezzel lehetett szavazatot szerezni. Nem lát benne semmi 
kivetnivalót. 
 
Tüke László: Az általa elmondottakat értelmezhetik ahogy akarják, nem nagyon foglalkoztatja ez a dolog. 
Az álláspontja, amikor Paál Huba és Szajkó János ezt beterjesztette és kezdeményezte, akkor egyértelmű 
volt ebben a kérdésben, nem támogatta. Akkor is sok szegény ember volt Pusztaszabolcson, most is sok 
szegény ember van. Elvi okokból nem támogatta, hogy legyen egy plusz adó. Úgy gondolta, ha úgy alakul, 
akkor ezt el kell, vagy el lehet törölni. Ebben semmi problémát nem lát. Lehet, hogy most az 
önkormányzatnak hiányzik, de az emberekre gondolt, hogy ne kelljen ezt az adót befizetni. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, kár, hogy akkor nem gondolt az emberekre, amikor ezt a hitelt 
megszavazták. Közös kasszából kell visszafizetni. Elvették az óvodától a fejlesztéseket, a lehetőséget az 
utak felújítására, egy ifjúsági ház kialakítására, fák ültetésére, komposztálók kialakítására ingatlanonként, 
hogy nyelvtanárokat fizessenek meg, hogy a gyerekeknek jobb legyen az oktatása, az óvónőknek és a 
pedagógusoknak – akik az önkormányzathoz tartoznak – magasabb fizetést tudjanak adni, vagy fiataloknak 
lakásokat tudjanak építeni. Egy órán át tudná sorolni, hogy mi mindent vettek el a várostól és Tüke László 
képviselő azt meri mondani, hogy a 160 millió forint elenyésző pénzecske, amivel sokat nem tudott volna 
kezdeni a város? Ez felháborító. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 7 igen, 1 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
237/2022. (XII. 14.) határozata 
Az önkormányzat gazdálkodásának háromnegyed éves helyzete 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2022. évi 
gazdálkodásának háromnegyed éves helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester  
Határidő: azonnal 
 
 

Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 19.09 órakor szünetet rendelt el. A Képviselő-testület ülése 
19.32 órakor folytatódott. A polgármester megállapította, hogy az ülés határozatképes, mivel a szünet 
után jelenlévő képviselő-testületi tagok száma 8 fő. 

  



19 

 
 
Napirend 5. pontja 

Beszámoló a 2022. évi országos népszámlálás pusztaszabolcsi végrehajtásáról 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, hogy ez már a harmadik népszámlálás volt, amelyet meg kellett szerveznie, 
Pusztaszabolcson ez a második volt. Kiemelte, hogy az online népszámlálási kérdőívek kitöltése a 
korábbiaknál sokkal jelentősebb szerepet kapott, így számításaik szerint a lakosok kb. 75 %-a és az 
ingatlanok 70 %-a esetében a kérdőíveket az online felületen töltötték ki, mérték fel, illetve írták össze. 
Ennek ellenére a településen meg kellett szervezni a népszámlálási biztosok hálózatát, az őket ellenőrző 
személyeket fel kellett kérni a munkára, illetve volt egy koordinációért felelős települési koordinátor, 
Novák Barnabásné. A számlálóbiztosok elindultak, az összes online leadott online összeíró kérdőívet, címet 
is ellenőrizniük kellett és össze kellett írni azokat az ingatlanokat és személyeket, akik online nem töltötték 
ki a felmérést. Jó munkát végeztek, véleménye szerint, a lakosok 99,9 %-át összeírták. Konkrétan egy 
megtagadásról tud, aki nem volt hajlandó részt venni a népszámlálásban; majd a KSH a rendőrséggel 
rendezi, hogy mi lesz vele a további teendő. Hozzátette, kevesli a hajléktalanként összeírt 1 főt, mert a két 
ülés közti eseményekről szóló tájékoztatóban a polgármester is említette, hogy 4 főnek kerestek hajléktalan 
szállási lehetőséget. Szerinte nem jó, hogy három főt nem írtak össze, mert a népszámlálásnak az lenne a 
célja, hogy mindenkit össze kellene írni ahhoz, hogy teljes képet kapjanak az ország lakosságáról. Szerinte 
a KSH ezeket a diszfunkciókat majd saját nyilvántartása alapján korrigálni fogja és így teljes képet kapnak 
az országban élő emberekről. A hírek szerint, valamivel 9 millió feletti létszámot írt össze a KSH, illetve a 
megbízottai az országban és hiányzik 400-600 ezer ember, ami szerinte elég nagy hiány. A pusztaszabolcsi 
összeírásnál ennél jobb eredményeket hoztak, közelítik az 5900 összeírt személyt az internetes összeírással 
együtt. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy az Ifjúsági és Humán Bizottság elfogadásra javasolta az 
előterjesztés határozati javaslatát. Szavazásra bocsátotta ez előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
238/2022. (XII. 14.) határozata 
Beszámoló a 2022. évi országos népszámlálás pusztaszabolcsi végrehajtásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a jegyző tájékoztatását a 
magyarországi 2022. évi népszámlálás pusztaszabolcsi végrehajtásától. 
A Képviselő-testület köszönetét fejezi ki a munkában részt vevő koordinátornak, felülvizsgálóknak és 
számlálóbiztosoknak. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megköszönte mindenki munkáját, aki részt vett a népszámlálásban. 
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Napirend 6. pontja 

Csatlakozás „A legszebb konyhakertek” 2023. évi programjához 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy 2013. év elején indult útjára első alkalommal „A legszebb 
konyhakertek” program Czöndör Mihálynak köszönhetően, akinek szívügye volt ez a program és nagy 
szeretettel végezte a munkát. A programhoz 2013-ban csatlakozott az önkormányzat, de minden évben újra 
kell dönteni a csatlakozásról. Az előterjesztésben a személyi változásokról is szót ejtenek. A szervezeti 
koordinátor feladatára Nagy Gábor Lórántot kérte fel, a zsűri elnöke Mézes Zoltán maradt, a zsűri tagja 
Mészáros Zoltán és Iszprávnikné Kovács Györgyi. Nagy jó, összeszokott csapat volt, a koordinátor 
szerepéről Ladány Ágnes mondott le. Megköszönte Mészáros Zoltánnak, hogy elfogadta a felkérését és úgy 
gondolja, hogy nagyon hasznos tagja lesz a zsűrinek, hiszen szívügye a kert, az újrahasznosítás, Szavazásra 
bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
239/2022. (XII. 14.) határozata 
Csatlakozás a legszebb konyhakertek 2023. évi programjához 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete csatlakozik „A legszebb konyhakertek” 2023. évi 
program lebonyolításához. A program lebonyolítása érdekében a 2021. március 22-én megkötött szerződést 
előterjesztés szerint módosítja. 
A Képviselő-testület által felkért koordinátor: Nagy Gábor Lóránt; 
Zsűri elnöknek, tagoknak felkért személyek: 
A zsűri elnöke:  Mézes Zoltán 
A zsűri tagjai: Mészáros Zoltán 
  Iszprávnikné Kovács Györgyi 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szándéknyilatkozat és az együttműködési 
megállapodás módosítás aláírására. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester  
Határidő: 2022. december 31. 
 
 
Napirend 7. pontja 

Javaslat víz- és szennyvíz 2022-2036. évekre vonatkozó gördülő fejlesztési tervek 
módosításának jóváhagyására 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy az önkormányzat a víz- és csatornarendszer tulajdonosaként 
köteles minden évben gördülő fejlesztési tervet készíteni. A gördülő fejlesztési terv beruházási és felújítási 
részre oszlik. A DRV Zrt-től kaptak egy módosítást az egyértelműen kapacitás problémák miatt el nem 
végzett munkálatokról. A pénz megmaradt, a következő években próbálja a DRV Zrt. utolérni magát és 
bepótolni az elmaradt munkákat. A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolta az előterjesztés határozati javaslatát. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
240/2022. (XII. 14.) határozata 
Víziközmű-rendszerre vonatkozó 2022-2036. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosításainak elfogadásáról 
 
1. Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 12-29018-1-001-02-03 MEKH kóddal 

rendelkező DRV_S_405_Pusztaszabolcs szennyvízelvezető és tisztítórendszer ellátásért felelőse a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a Dunántúli Regionális Vízmű 
Zrt. által a 2022-2036. időszakra elkészített Gördülő Fejlesztési Terv beruházási tervrészének 
módosítását elfogadja. 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 21-29018-1-001-02-03 MEKH kóddal 
rendelkező DRV_S_405_Pusztaszabolcs szennyvízelvezető és tisztító rendszer ellátásért felelőse a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerinti a felhatalmazzuk a 
polgármestert, hogy a 2022-2036. évi gördülő fejlesztés terv beruházási tervrészének módosításával 
kapcsolatos feladatok elvégzésével a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt.-t hatalmazza meg 
A Képviselő-testület egyúttal tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 
bármilyen nemű módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles eljárni a 
2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai szerint. A gördülő fejlesztési terv beruházási 
tervrészének ellátásért felelős által kezdeményezett módosítása esetén a DRV Zrt-t a törvény 
véleményezési jogkörrel jogosítja fel 

2. Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 21-29018-1-001-02-04 MEKH kóddal 
rendelkező DRV_S_405_Pusztaszabolcs szennyvízelvezető és tisztítórendszer ellátásért felelőse a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a Dunántúli Regionális Vízmű 
Zrt. által a 2022-2036. időszakra elkészített Gördülő Fejlesztési Terv felújítási-pótlási és tervrészének 
módosítását elfogadja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges nyilatkozatokat aláírja. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 8. pontja 

A fejlesztési célhitel törlesztő részleteinek átütemezése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. Véleménye szerint, ez ismét egy nagyon kényes téma. Az előző ciklus átgondolatlan, 
kontár, önös érdekből hozott döntése számára felfoghatatlan. 15 évre eladósították a várost, instabil 
helyzetbe hozták az önkormányzatot önös érdekből, politikai érdekből, választások előtt. Az előterjesztés 
hosszas tárgyalások összefoglalója. Két variáció közül választhatnak. Az egyik változat szerint, a futamidő 
változatlan marad, két év halasztott tőketörlesztéssel. Felelős városvezetőként az is fontos számára, hogy a 
következő ciklusok hogyan fognak dolgozni, ezért nem azt kell választaniuk, hogy a futamidőt kitolják, így 
a felelősséget és a problémát is másra tolják, hanem azt, hogy a futamidőt nem változtatják meg és a tőkét 
két évig nem fizetik bízva abban, hogy pár év múlva a kamat környezet megváltozik, kedvezőbb lesz, akkor 
egy tőketorlódással fogják 15 éven belül kifizetni ezt a hitelt, ha nem találnak addig jobb megoldást. Két 
évig csak a kamatot fizetik, a tőkét nem, amivel egy kicsit tehermentesítik az önkormányzat költségvetését. 
Hiszen jövőre nagyon nehéz lesz a költségvetést megalkotni a rezsiköltségek növekedése miatt. Hozzátette, 
azt se felejtsék el, hogy a jövő év nagy feladata a bölcsőde megépítése lesz. Kérte a képviselő-testülettől, 
hogy ezt a változatot hagyják jóvá, ami a határozati javaslatban is szerepel. Szavazásra bocsátotta az 
előterjesztés határozati javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
241/2022. (XII. 14.) határozata 
A fejlesztési célhitel törlesztő részleteinek átütemezése 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy az előző önkormányzati 
ciklusban a várost súlyosan eladósító, és a változó hitel-kamattal megkötött hitelszerződés miatt lehetetlen 
helyzetbe sodró fejlesztési célhitel törlesztő részleteinek átütemezése olyan adósságot keletkeztető ügylet, 
amelyhez – a gazdasági stabilitásról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 10.§ (3) bekezdése alapján – a 
Kormány előzetes hozzájárulása szükséges. A Képviselő-testület kéri Magyarország Kormánya 
hozzájárulását az önkormányzat 2019-ben felvett fejlesztési hitel átütemezéséhez az előterjesztett 1. 
változat szerint (változatlan futamidő két év halasztott tőketörlesztéssel). 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szükséges kormányzati hozzájárulás 
megszerzése iránt intézkedjen és a hozzájárulás megérkezését követően a végleges kölcsönszerződés 
módosítást az Önkormányzat képviseletében az OTP Bank Nyrt-vel megkösse. 

Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: 2023. március 16. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, az arcnélküliek, kibicek uszítják a közösséget, hogy a polgármester 
azt ígérte, az első útja polgármesterként a bankba vezet, ami igaz, de amíg valaki nem polgármester, addig 
nem látja a határait. Ugyanez vonatkozik a vízbázisra és a cikolai glóbuszra is, mert képviselőként elhitte, 
amit a polgármester mondott és nem látta azt, hogy sokkal többet lehetne kérni. Ezt a banki kölcsönt állami 
jóváhagyással kapta meg az önkormányzat, vagyis ahhoz, hogy bármit módosítsanak, állami jóváhagyás 
kell, ami hosszú hónapokat jelent. Bankkal tárgyalt, így tudja, hogy futamidő kitolásával vehetnek fel új 
hitelt, de felelős városvezetőként nem fog új hitelt felvenni, hogy a jelenlegi 15 év kitolódjon 25 évre. 
 
 
Napirend 9. pontja 

Javaslat bérbeadott lakás bérleti szerződésének módosítására 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság támogatta, elfogadásra javasolta az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Az új védőnő az összkomfortos lakását komfortosra szeretné 
minősíttetni, mert a középiskola központi rendszeréről kapja a fűtés, amit sajnálatos, de érthető módon 
kikapcsolnak amikor szünet van, ezáltal nem lett volna fűtés a szépen felújított szolgálati lakásban. 
Megoldották a fűtést, ami további költséget jelentett a költségvetésből, mert két darab villamos fűtőpanel 
mellé egy darab fürdőszobai elektromos fűtőtestet biztosítottak. A védőnői szolgálat épületében tavaly 
kénytelenek voltak elektromos fűtéssel rásegíteni a fűtésre és mivel ők már átköltöztek az új helyükre, ezek 
közül a fűtőtestek közül a szolgálati lakásba egy vagy két darabot átvittek. Szavazásra bocsátotta az 
előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
242/2022. (XII. 14.) határozata 
Bérbeadott lakás bérleti szerződésének módosítására 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Cservákné Biró Eszter bérlő jelzését 
és azzal egyetért, mely szerint, az általa bérelt önkormányzati tulajdonú 2490 Pusztaszabolcs, Mátyás 
Király utca 16. szám alatti lakás fűtését a Pusztaszabolcsi Középiskola nem biztosítja, ezért a lakás nem 
tekinthető összkomfortosnak. Az önkormányzat a lakás bérleti díját a komfortos lakásokra vonatkozó 
szabályok szerint határozza meg. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés 
módosításának aláírására. 

Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 10. pontja 
Az önkormányzat és intézményei bérmegtakarítása 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság javasolta az intézmények bérmaradvány 
felhasználásáról szóló határozati javaslat elfogadását. Az Ifjúsági és Humán Bizottság javasolta a Pénzügyi 
és Településfejlesztési Bizottságnak, hogy a polgármester részére 3 havi bruttó bérének megfelelő összegű 
jutalom megállapítására tegyen javaslatot a képviselő-testületnek. A Pénzügyi Bizottság javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a polgármestert 3 havi bruttó bérének megfelelő összegű jutalomban részesítse. 
A Pénzügyi Bizottság ülésén részt vett, megköszönte a bizalmukat. A jegyző tájékoztatta, hogy nem 
módosíthat a bizottság javaslatán, de eldöntheti, hogy egyáltalán felveszi-e ezt a pénzt. Elmondta, hogy a 
napirend tárgyalásának idejére távozik az ülésről, az ülés vezetését átadja dr. Egyed Péter 
alpolgármesternek. 
 

Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 19.49 órakor az ülés vezetését átadta dr. Egyed Péter 
alpolgármesternek, majd távozott. 

 
Dr. Egyed Péter alpolgármester megállapította, hogy az ülés továbbra is határozatképes, mert a jelenlévő 
képviselők száma 7 fő. 
 
Dr. Egyed Péter: Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, hogy az intézményi bérmaradványok az év elején megállapított előirányzatok el 
nem költött része, ami az iparűzési adó többletbevételnek köszönhetően pénzügyi fedezettel is 
rendelkeznek. Az előterjesztés első táblázatában látható az, hogy alakultak ezek az előirányzat 
maradványok és a következő oldalon olvasható, hogy milyen a felhasználási javaslatot tettek ez ügyben. 
Az a javaslat, hogy az intézmények a havi bértömegük 60 %-át használhassák fel még év végéig és ennek 
megfelelően erről szól a határozati javaslat. A második határozati javaslatot a Pénzügyi Bizottság 
megtárgyalta és azt javasolta, hogy három havi jutalomban részesüljön a polgármester. Ennek megfelelően 
az utolsó határozati javaslat az, amit meg lehet hozni a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján. Tekintettel 
arra, hogy az szmsz szerint a Pénzügyi Bizottságnak van javaslattételi jog a témában, ezért a képviselő-
testület kötve van ehhez a javaslathoz és arról kell dönteni, amit a Pénzügyi Bizottság javasolt a képviselő-
testületnek. 
 
Dr. Egyed Péter: A bizottságok azért javasoltak a háromhavi összeget, mert a polgármester 2020-2021-
2022. évi teljesítményéről van szó. 2020-2021-ben sem vett fel jutalmat, illetve nem is szavazták meg 
számára, tehát ez a háromhavi jutalom tulajdonképpen három évről szól. Az nem kérdés, hogy mennyit 
dolgozik és mennyire viszi előre a hajót. A Humán Bizottság ülésén merült fel, hogy egy csődközeli 
állapotban egy cég vezetésén múlik, hogy csődbe kerül-e, vagy sem. A Polgármester az elmúlt években 
több száz milliós pályázatokat nyert, és több száz milliós beruházásokat valósított meg. Arra kérte a 
testületet, hogy így átgondolva hozza meg a döntését, hiszen a három havi jutalom három év teljesítménye. 
 
Báldy Katalin: Csatlakozott az Alpolgármester által elmondottakhoz, hogy tulajdonképpen három év 
készenlétben állás, bármikor hívják, felveszi a telefont, szabadsága alatt is figyeli a telefont, ugyanez 
vonatkozik az ünnepekre és a hétvégékre is. Szerinte nem sok az, hogy háromhavi jutalomban részesüljön 
három év munkájáért a Polgármester Asszony. Mindenkinek szüksége van arra, hogy valamivel 
megköszönjék a munkáját és ez egy méltó köszönet lenne a Polgármester Asszonynak. 
 
Dr. Egyed Péter: Megköszönte a képviselő asszony általi megerősítést. Véleménye szerint, azért kell erről 
beszélni, mert biztos, hogy felteszik minden internetes online felületre, hogy a polgármester milliomos lett. 
Ezt megelőzően minden évre meg kell szavazniuk azt az egy hónapot, mert ez minden intézményvezetőnek 
jár, aki húzza a szekeret és viszi a döntéseket a hátán, neki ez megadható. 
 
Vezér Ákos: Megjegyezte, kicsit ellent kell mondania, mert ez nem egészen az elhangzottak szerint van. 
2020 végén nem volt testületi ülés, és a kormányhivatali állásfoglalások szerint a polgármester testületi 
hatáskör gyakorolva magának ilyen juttatást nem állapíthatott meg. 2021-ben volt testületi ülés, akkor azt 
az utasítást kapta, hogy az előterjesztésnek azt a részét, ami a Pénzügyi Bizottság felé volt javaslat, törölni 
kellett. Most van a harmadik év, most került be a képviselő-testület elé a javaslat. 
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Dr. Egyed Péter: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát az intézmények bérmaradvány 
felhasználási javaslatáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 7 tagja 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
243/2022. (XII. 14.) határozata 
Intézmények bérmaradvány felhasználási javaslata 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete - figyelembe véve az egyes intézményeknél 
képződött személyi jellegű előirányzat maradványokat - javasolja, hogy az intézmények havi bértömegük 
60%-nak megfelelő előirányzatot használjanak fel év végéig külön juttatás biztosítására. 
A Pusztaszabolcs Város Önkormányzat személyi juttatás előirányzatát megemeli 1.853.683 Ft-tal a 
munkáltató járulék és szociális hozzájárulási adó előirányzatát lecsökkenti 1.853.683 Ft-tal. 
A Képviselő-testület felkéri az polgármestert a 2022. évi költségvetési rendelet módosításának 
beterjesztésére. 

Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester  
              Intézményvezetők 
Határidő: 2022. december 31. 
 
Dr. Egyed Péter: Szavazásra bocsátotta a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a képviselő-testület a 
polgármestert 2020-2022. évi munkája értékelése alapján 3 havi bérének megfelelő összegű jutalomban 
részesíti. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 7 tagja 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
244/2022. (XII. 14.) határozata 
Képviselő-testületi döntés polgármester jutalmazására 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Simonné Zsuffa Erzsébet 
polgármestert 2020-2022. évi munkája értékelése alapján 3 havi bérének megfelelő összegű jutalomban 
részesíti 2.535.000,- Ft bruttó összegben. A Képviselő-testület a kiadás fedezetére 2.535.000,-Ft bruttó bér 
és 329.550,- Ft járulék összegével megemeli az önkormányzat személyi juttatás és járulék előirányzatát, 
továbbá 2.864.550,- Ft-tal emeli az iparűzési adóbevétel előirányzatát. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a költségvetés módosítás beterjesztésére. 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 

19.58 órakor dr. Egyed Péter alpolgármester az ülés vezetését visszaadta Simonné Zsuffa Erzsébet 
polgármesternek, aki megállapította, hogy az ülés továbbra is határozatképes, mert a jelenlévő 
képviselők száma 8 fő. Dr. Egyed Péter alpolgármester tájékoztatta a polgármestert a döntésekről. 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, mielőtt bárki beidőzítene egy gusztustalan posztot, várják meg, 
hogy mit fog tenni ezzel a pénzzel. Hozzátette, számára ez nagy gyomor remegést jelent, ezért is utasította 
el tavaly. Viszont megkapta azt, hogy ne legyen mártír és ne legyen álszent, mert ez a munkáért jár. Valaki 
úgy gondolja, hogy ez jár, de szerinte az adható és elfogadható. Számára sokkal emészthetőbb lenne a 
történet, ha egyhavi jutalomról döntöttek volna, hisz minden évben arra törekednek, hogy az 
intézményvezetőknek és az önkormányzati, hivatali munkatársaknak a karácsonyi plusz pénz ott legyen a 
számlájukon. Kérte, ha a jövőben erről szeretnének dönteni, akkor ne hozzák kellemetlen helyzetbe több 
havi jutalommal. Számára elegendő ugyanolyan egyhavi elismerés, mint amit az intézményvezetőknek 
jóváhagy. 
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Napirend 11. pontja 
A 2023. évi gázenergia kiadás 2022. évi megelőlegezése 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. Az önkormányzatok tekintetében az állami védelem megszűnt, ezért a tőzsdét kell 
figyelni, a piacról kell beszerezni az energiát. Olyan embert kell alkalmazni, aki napi szinten figyeli, hogy 
az önkormányzat számára mi lenne a legmegfelelőbb választás. A szolgáltatók óvatosak, szeretnék, ha előre 
fizetne az önkormányzat. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
245/2022. (XII. 14.) határozata 
A 2023. évi gázenergia kiadás 2022. évi megelőlegezése 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az iparűzési adó bevétel 2022. évi 
előirányzatát megemeli 11.000.000 Ft-tal, ezzel együtt az önkormányzat dologi kiadások előirányzatát 
szintén megemeli 11.000.000 Ft-tal. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a költségvetés módosítást terjessze be. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 12. pontja 

Tájékoztatás az előző önkormányzati ciklus várost eladósító hitelfelvétele miatti rendkívüli 
települési támogatás elutasításáról 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. Megjegyezte, még egyszer nem mondja el, hogy mit gondol erről a hitelfelvételről. 
Amikor emelkedett a kamat, akkor több levélben is segítséget kért a Belügyminisztériumban dr. Dukai 
Miklóstól. A sokadik levelére érkezett válasz, amelyben azt javasolták, hogy az önkormányzat adjon be 
egy pályázatot, amely akár megfelelő lehetne a hitel terheinek csökkentésére. Erről a pályázatról a múlt 
ülésen döntöttek. A pályázatot benyújtották, de pár hét múlva Magyar Államkincstár kérte, hogy a 
pályázatot vonják vissza. Úgy döntött, hogy a pályázatot nem vonják vissza, utasítsák el. Az elutasítás 
indoka az volt, hogy ez a város a számláit még ki tudja fizetni, így nem jogosult a pályázat benyújtására. 
Természetesen folytatni fogja a levélírást, mert ha erre nem jogosultak, akkor szeretnének más támogatást 
kapni ezzel kapcsolatban. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
246/2022. (XII. 14.) határozata 
Tájékoztatás az előző önkormányzati ciklus várost eladósító hitelfelvétele miatti rendkívüli települési 
támogatás elutasításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Simonné Zsuffa Erzsébet 
polgármester tájékoztatóját arról, hogy az előző önkormányzati ciklusban átgondolatlanul megkötött 
hitelszerződés miatt eladósított önkormányzatunkon rendkívüli települési támogatás formájában az állam 
nem tud segíteni. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 13. pontja 

Javaslat a Művelődési Ház bérbeadására 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság támogatta, elfogadásra javasolta az 
előterjesztés határozati javaslatát. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
247/2022. (XII. 14.) határozata 
Művelődési Ház bérbeadása Polákovics Ferenc részére 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Polákovics Ferenc pusztaszabolcsi lakos 
kérelmére a 180/2020. (VIII. 26.) és 177/2020. (VIII. 26.) határozat 5. pontja alapján bérbe adja az 
önkormányzati tulajdonú Könyvtár és Művelődési Ház (2490 Pusztaszabolcs, Adonyi út 12.) rendezvény 
helyiségét és mosdóit 2023. január 7-én 18.00 órától 2023. január 8-án 2.00 óráig magáncélú rendezvény 
megtartására. 
 
Felelős: Tóth Krisztina, a Könyvtár és Művelődési Ház igazgatója 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 14. pontja 

Javaslat közvilágítás időtartamának és mértékének változatlanul hagyására 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és támogatta, elfogadásra javasolta 
az előterjesztés határozati javaslatát. A közvilágítás biztosítása kötelező feladata az önkormányzatnak. A 
Kormány belátta, hogy összeroppanhatnak az önkormányzatok a rezsiköltségek növekedésétől, ezért 
engedélyezte, hogy a közvilágítás időtartamát csökkentsék, ezzel akár veszélyeztetve a közbiztonságot. 
Véleménye szerint, talán ez lenne az utolsó, amihez az önkormányzat hozzányúlna, mert felelősséggel 
tartoznak az itt élőkért, nem szeretné, ha az idősek félelemben élnének, mert már most is nagyon sokan 
egyedül élnek, egyre több lesz a probléma, de egyre kevesebb a rendőr és a polgárőrök munka mellett 
végzik a sokszor emberfeletti sok szolgálatot. Az előterjesztés arról szól, hogy az önkormányzat ezzel a 
lehetőséggel nem élne. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
248/2022. (XII. 14.) határozata 
Javaslat közvilágítás időtartamának és mértékének változatlanul hagyására 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Fejér Megyei Kormányhivatal 
FE/02/1-34/2022. számú levelét és a Kormány 449/2022. (XI. 9.) Korm. rendeletét a veszélyhelyzet során 
a közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos szabályokról. 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az önkormányzat által biztosított települési közvilágításának 
időtartamát, illetve mértékét nem csökkenti. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 15. pontja 
Tájékoztatás az önkormányzat könyvtári és közművelődési feladatai támogatásának 
ellenőrzéséről 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Köszöntötte Tóth Krisztinát, a Művelődési Ház megbízott igazgatóját. Elmondta, 
hogy mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztés határozati javaslatát. Olyan 
területet ellenőrzött a MÁK, aminek ellátása szintén kötelező feladata az önkormányzatnak. Az állami 
támogatások felhasználását ellenőrizték. Az állami támogatásból nem tudnának színvonalas programokat 
szervezni, ezért az önkormányzat a költségvetéséből annak 3-4-szeresét költi erre a feladatra. Megköszönte 
a Művelődési Ház dolgozóinak azt a kreativitást, amellyel a feladataikat megoldják. Szavazásra bocsátotta 
az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
249/2022. (XII. 14.) határozata 
Tájékoztatás az önkormányzat könyvtári és közművelődési feladatai támogatásának ellenőrzéséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Magyar Államkincstár Fejér 
Megyei Igazgatóság FEJ-ÁHI/2355-6/2022. számú 2022.10.28-án kelt tájékoztatását és mellékelt 
jegyzőkönyvét, mely szerint Pusztaszabolcs Város Önkormányzat a 2021. évben a nyilvános könyvtári és 
közművelődési feladatainak ellátására nyújtott 13.346.300,- forintot szabályosan és a rendeltetésének 
megfelelően használta fel. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 16. pontja 

Javaslat szervezeti és működési szabályzat módosítására 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, a Kormányhivatal véleményt írt arról, hogy a házszám-megállapítás tekintetében 
mi minősül államigazgatási és mi önkormányzati hatósági hatáskörnek. Az önkormányzati hatósági 
hatáskört rendeletben átruházta a képviselő-testület a jegyzőre, viszont a szervezeti és működési 
szabályzatban a felsorolások közül ez hiányzik, amit pótolni kellene ,és erről szól a javaslat. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a rendelet-tervezet 
szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
250/2022. (XII. 14.) határozata 
Szervezeti és működési szabályzatról szóló rendelet módosítása szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-testület szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 2/2018. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet 
szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
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Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát a rendelet 
megalkotásáról. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2022. (XII. 20.) önkormányzati rendelete 
A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 2/2018. (III. 1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-testület szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 2/2018. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét megalkotja. 
 
 
 
Napirend 17. pontja 

Iskolai felvételi körzethatárok véleményezése 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. Ez a véleményezés kötelező feladata az önkormányzatnak, amelyről minden évben 
dönteni kell. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
251/2022. (XII. 14.) határozata 
Egyetértés iskolai beiskolázási körzethatárokkal 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Dunaújvárosi Tankerületi Központ 
TK/065/41-55/2022. számú levelét a 2023/2024. tanév iskolai felvételi körzethatárairól. 
A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Pusztaszabolcsi József Attila Általános Iskola, Pusztaszabolcs 
Város kötelező felvételt biztosító iskolája marad. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a Tankerületi Központot a döntésről értesítse. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: 2023. február 15. 
 
 
 
Napirend 18. pontja 

Munkahelyi étkeztetés megszervezése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. Amíg a konyhát vállalkozó üzemeltette, addig külsős is rendelhetett ebédet. Most, 
hogy az önkormányzat üzemelteti a konyhát, szem előtt kell tartaniuk, hogy nem a nyereségre törekednek 
az állami támogatások miatt. Az előterjesztés arról szól, hogy akik az óvodában, a hivatalban, vagy az 
iskolában dolgoznak, tudjanak ebédet rendelni, fogyasztani. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 
határozati javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
252/2022. (XII. 14.) határozata 
Munkahelyi étkeztetés megszervezése 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Pusztaszabolcsi Szociális és 
Gyermekjóléti Intézményben engedélyezi a munkahelyi étkezést. A munkahelyi étkezés térítési díja 
2023. január 1-től (nyersanyagköltség + rezsiköltség) 950,- Ft + Áfa. Az élelmezési ráfordítások évközben 
bekövetkezett növekedése miatt az önkormányzat a térítési díjat évente egy alkalommal felülvizsgálja és új 
térítési díjtételt állapíthat meg. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 19. pontja 

A bölcsőde építés műszaki ellenőrzésére beérkezett árajánlatok elbírálása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatát. A bizottsági ülésen elhangzottak miatt beszélt a javaslatban szereplő műszaki 
ellenőrrel, aki elmondta, ha már most megkérdőjelezik a tisztességes munkáját, akkor visszavonja az 
ajánlatát, mert nem ő volt azoknak a bölcsődéknek a műszaki ellenőre, amelyek problémájáról szó esett. 
Kérte tőle, tekintsenek el ettől a fals információtól és ne vonja vissza az árajánlatát és ha úgy dönt a testület, 
akkor szeretnék minél előbb személyesen is megismerni. Ha a testület támogatja, továbbra is ragaszkodna 
a javasolt műszaki ellenőrhöz, hiszen neki kell majd vele dolgozni. 
 
Sztupa Gergely: Megjegyezte, az ajánlatában az szerepel, hogy műszaki feladatokat látott el Velencén 
350 m2-es két csoportszobás bölcsőde, illetve Kápolnásnyéken 700 m2-es négy csoportszobás bölcsőde 
építésénél. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Az óvodavezető egy cikket említett ezzel kapcsolatban és ha abból indul ki, hogy 
a Fejér Megyei Hírlap mennyit hazudozott róla is, akkor megérti a műszaki ellenőr felháborodását és 
hozzátette azt is, hogy beszéljen a kápolnásnyéki polgármesterrel. Nem fog nyomozni utána, bízik benne, 
hogy jó a megérzése. Egy ilyen beruházásnál nagyon fontos, hogy a műszaki ellenőr mennyire precíz, 
talpraesett és az a feladata, hogy képviselje az önkormányzatot. Példaként említette, hogy a konyha 
felújításánál is azért csúsztak időben, mert a műszaki ellenőr ragaszkodott az előírások betartásához. 
Véleménye szerint, szükség lesz projektmenedzsmentre is, aki tartja a kapcsolatot a kivitelezőkkel, a 
műszaki ellenőrrel és ha jól végzi a dolgát, akkor nem kell büntetést fizetniük úgy, mint az egészségháznál, 
vagy a Polgármesteri Hivatal energetikai beruházásánál, ahol nem volt projektmenedzsment. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, a zöld város kapcsán is érkeznek hiánypótlások, amelyek egy nap alatt kell 
teljesíteni, amit a projektmenedzsmentnek kell elvégezni. Javasolta, hogy a megyétől független 
projektmenedzsmentet bízzanak meg, mert a zöld város esetében is voltak megakadások, amikor például 
6 hónapon keresztül nem tették rá a pecsétet a dokumentumokra. Egyetértett, hogy szükség van rá, hiszen 
az pályázati támogatás is tartalmaz ilyen kiadási tételt, amit célszerű arra a célra felhasználni és nem saját 
erőből megoldani. A legjobb megoldást kell megtalálni. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megerősítette, amikor látták, hogy a zöld város projektet nem tudják befejezni 
határidőre, akkor az Albensys javasolta, hogy mondjanak le róla. Jó tapasztalatai vannak Bereczki Tamással 
kapcsolatban és jól működnek együtt. Több árajánlatot fognak kérni és majd dönt róla a képviselő-testület. 
A zöld város projekt kapcsán a határidő meghosszabbítását a minisztériumnak kellett jóváhagyni és az 
ehhez szükséges pecsétet csak aznap délelőtt nyomták rá a dokumentumokra, amikor megérkezett dr. 
Navracsics Tibor a park átadására. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
253/2022. (XII. 14.) határozata 
A bölcsőde építés műszaki ellenőrének kiválasztása 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 545506 igénylésazonosítójú 
Bölcsődei fejlesztési programra beadott pályázat kivitelezésének műszaki ellenőrzésére Bognár József ev. 
kerül megbízásra. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 20. pontja 

Javaslat közbeszerzési szakértő kiválasztására bölcsőde építéshez 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság támogatta, elfogadásra javasolta az 
előterjesztés határozati javaslatát. Dr. Nagy Noémi egyéni ügyvéd ajánlata volt a legkedvezőbb és mellette 
szól az is, hogy az önkormányzat két közbeszerzési eljárását is végig vitte, a munkájával elégedettek. 
Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
254/2022. (XII. 14.) határozata 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Nagy Noémi egyéni ügyvédet választja ki, 
hogy az 545506 igénylésazonosítójú Bölcsődei fejlesztési programra beadott pályázat kivitelezéséhez 
szükséges közbeszerzési eljárást lebonyolítsa. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Napirend 21. pontja 

Javaslat a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére és elszállítására 
kötendő szerződésre 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elfogadásra 
javasolta az előterjesztés határozati javaslatát a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére új közszolgáltatási szerződés kötéséről. A bizottság javasolta továbbá a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló rendelet módosításáról 
szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadását és a rendelet megalkotását. A bizottsági ülésen a témát 
megtárgyalták. A szennyvízcsatornára szerencsére nem sokan nincsenek rákötve. Viszont vannak olyan 
ingatlanok, amelyeket nem is tudnák rákötni a hálózatra, mert ott nem épült ki. Ilyen például a Petőfi utca, 
amelynek megvalósítását a gördülő fejlesztési tervbe is rögzítették, de ilyen a Magyar utcai probléma is. 
2022-ig a Herke László vezette Herke Szolgáltató Bt. látta el a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtése és elszállítása közszolgáltatást. Herke úr 2022-ben nyugdíjba vonult és tevékenységét 
megszüntette annak ellenére, hogy a szolgáltatásra 2023 végéig szerződés kötötte. Ezért elég kellemetlen 
helyzetbe került az önkormányzat, hosszú hónapok óta azon dolgoztak, hogy találjanak egy olyan 
szolgáltatót, aminek kapacitása van. Három árajánlat érkezett. Sikerült találni egy kulcsi vállalkozást, ami 



31 

szerződést köt az önkormányzattal. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát az új 
közszolgáltatási szerződés kötéséről. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
255/2022. (XII. 14.) határozata 
Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére új közszolgáltatási szerződés kötése 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a vízgazdálkodásról szóló 
1995. évi LVII. törvény 44/B.-44/J. §-i alapján a Herke Szolgáltató Bt. (2483 Gárdony, Batsányi J. u. 26.) 
a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatási szerződését 
nyugdíjazás miatt egyoldalúan felmondta. 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtésére közszolgáltatási szerződést köt a Hazai Kommunális Kft-vel (2458 
Kulcs, Rózsahegyi út 10., képviseli: Bársony Gabriella ügyvezető) 10 évre 2023. január 1. napjától a 
közszolgáltatás ellátására az előterjesztés szerint. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a rendelet-tervezet 
szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
256/2022. (XII. 14.) határozata 
A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 
25/2016. (XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadása 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 25/2016. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát a rendelet 
megalkotásáról. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 8 tagja 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2022. (XII. 20.) önkormányzati rendelete 
A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 
25/2016. (XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 25/2016. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendeletét megalkotja. 
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20.27 órakor Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
 
 

Simonné Zsuffa Erzsébet 
polgármester 

Vezér Ákos 
jegyző 

 

 


